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Γεγονός η κατασκευή του 
Ανοιχτού Κολυμβητηρίου στην 

Χρυσούπολη με την χρήση 
γεωθερμίας

Παγγαίο
Έργο προϋπολογισμού 

5.500.000 ευρώ 
εντάχθηκε στο 

πρόγραμμα «Αντώνης 
Τρίτσης»

Ροδόπη 
Άσκηση bullying στην οικία ενός 22 

χρόνου φοιτητή

Κάθετα Αντίθετοι με την 
επιστράτευση ιδιωτών 

γιατρών οι Ιατρικοί Σύλλογοι 
ΑΜ-Θ

Σελ. 19

Ενστάσεις για 
το επίδομα των 
250 ευρώ από 
συνταξιούχους

Επιστροφή των έξτρα 
ασφαλίστρων 20% 

από ΕΛΓΑ διεκδικούν 
αγρότες

Σελ. 11

Σελ. 12
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ΤΙ ΔΗΛΩΝΕΙ Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ Γ. ΙΑΚΩΒΙΔΗΣ

ΠΡΟΧΩΡΟΥΝ ΣΗΜΑΝΤΙΚΑ ΤΕΧΝΙΚΑ ΕΡΓΑ

«ΤΟ ΠΕΡΙΓΙΑΛΙ 
ΑΛΛΑΖΕΙ ΟΨΗ»
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ΑΝΑΛΥΤΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 
ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 

 ΤΗΣ ΚΑΒΑΛΑΣ
Τηλ. 2510 231 033 
Fax: 2510 230 377  

e-mail: info@enachannel.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
Διάσταση Ο.Ε. 
ΕΚΔΟΤΗΣ

Ελευθέριος Κουκουτίνης

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΞΙΑ 
Ελευθέριος Κουκουτίνης 

 
ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Μαρία 
Παπάζογλου, Χριστίνα Νεφραίμ, 

Τζούλια Βασιλείου, Γιαννης 
Χ’εμμανουήλ, Κώστας Παπακοσμάς,  

Παναγιώτης Πυλιώτης, Τάσος 
Μπερμπατάκης

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών       60€ + 
ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες    90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων       150€ + ΦΠΑ
Ενώσεων & Οργανισμών   500€ + ΦΠΑ
Δήμων-Κοινοτήτων            1200€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται 
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού 

Επικρατείας, 
η εφημερίδα 
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ” 

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων 
νομαρχιακών 
εφημερίδων 

που έχουν την 
δυνατότητα 

καταχώρησης 
δημοσιεύσεων του 

δημοσίου.
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γράφει ο Δημήτρης Εμ-
μανουηλίδης*

Μπορεί ο Μητσοτάκης 
να είναι θιασώτης του 
δόγματος «ένας λέει 
το ψέμα, δέκα το δέ-
χονται αληθινό» όμως 
κανένα ψέμα δεν 
αντέχει στον χρόνο...

Το «τελευταίο μίλι για 
την ελευθερία» κατά τον 
Μητσοτάκη έμελλε να γί-
νει Γολγοθάς για τον λαό 
μας. Κορυφούμενης της 
πανδημίας με τις 21.500 
απώλειες συνανθρώπων 
μας, με την αγορά να 
βρίσκεται σ’ ένα ιδιότυ-
πο lockdown, ανοίγει η 
αυλαία της καινούριας 
χρονιάς.

Ανοίγει η αυλαία με δυ-
σοίωνες προοπτικές, κα-
θώς με την ίδια κυβερ-
νητική ελαφρότητα και 
παράνοια αντιμετωπίζο-
νται τα προβλήματα που 
ταλανίζουν την κοινωνία 
μας, όπως  η πανδημία 
και η οικονομική κρίση.

Είναι παρανοϊκό να ανοί-
γουν τα σχολεία με το 
50+1 των κρουσμάτων 
στις σχολικές αίθουσες 
παρά τις ενστάσεις της 
επιστημονικής επιτρο-
πής. Είναι παρανοϊκό να 
κλείνουν τα τμήματα με 
2-3 κρούσματα, όταν 
αυτά ήταν υποπολλα-
πλάσια στο χθες και να 
λειτουργούν σήμερα με 
το μέτρο 50+1. Η πολιτι-
κή απόφαση της Κεραμέ-
ως στην ουσία μετατρέ-
πει τις σχολικές αίθουσες 
σε χώρους πολλαπλασι-

ασμού και διασποράς της 
νόσου και τελικά οδηγεί 
στην ανοσία της αγέλης, 
όπου αγέλη η Ελληνική 
κοινωνία.

Η Κυβέρνηση Μητσο-
τάκη αδιαφορεί στην 
ουσία για τη διασπορά 
της νόσου, αφού προ-
ηγουμένως διέλυσε το 
δημόσιο σύστημα υγείας, 
αφήνοντάς το έρημο από 
γιατρούς και νοσηλευτές 
και έρμαιο της ασυδοσί-
ας των ιδιωτικών ιατρι-
κών μονάδων.

Πρόκειται ωστόσο για 
σκοπούμενη βλάβη σε 
βάρος της κοινωνίας, 
καθόσον οι αποφάσεις 
της συντείνουν στην ικα-
νοποίηση υπεσχημένων 
τόσο στους κολλεγιάρ-
χες όσο και στους επιχει-
ρηματίες των μεγάλων 
ιδιωτικών ομίλων της 
υγείας.

Οι ανερμήνευτες αυτές 
κυβερνητικές αποφάσεις, 
οι καταγέλαστες παλινω-
δίες των πρωτοκλασά-
των υπουργών αποκα-
λύπτουν τον πανικό μιας 
παράλυτης Κυβέρνησης 
η οποία, έχοντας εναπο-
θέσει τα πάντα για την 
πολιτική της επιβίωση 
στα ωνητά ΜΜΕ, αδυνα-
τεί να πράξει όλα όσα η 
κοινή λογική υπαγορεύει.

Η ασκούμενη κριτική από 
την πλευρά της Αξιωμα-
τικής Αντιπολίτευσης δεν 
είναι αποτέλεσμα μιας a 
priori αβασάνιστης αντι-
πολιτευτικής πρακτικής. 
Είναι η συνειδητοποίηση 

ότι η χώρα μας με χει-
ρισμούς από επικίνδυνο 
πρωθυπουργό για μια 
ακόμη φορά στη νεότε-
ρη ιστορία της οδηγείται 
στην καταστροφή.

Για το τελευταίο αρκεί 
να σταθεί κανείς στις κα-
ταγγελίες διακεκριμένων 
στελεχών της ΝΔ για το 
μητσοτακικό ναυάγιο. 
Αρκεί να ανατρέξει κα-
νείς στις δημόσιες αναρ-
τήσεις του ευρωβουλευ-
τή της Γιώργου Κύρτσου 
καθώς και του πρώην 
κυβερνητικού εκπροσώ-
που της ΝΔ Ευάγγελου 
Αντώναρου.

Δεν είναι λίγοι άλλωστε 
οι κυβερνητικοί βουλευ-
τές που άλλοτε με υπαι-
νικτικό λόγο κι άλλοτε 
με την αινιγματική σιω-
πή τους «κάρα σείοντες» 
(κουνώντας το κεφάλι) 
υποδηλώνουν αυτά που 
θα ήθελαν να πουν ξεκά-
θαρα:

Ότι ο Μωυσής και το 
«αριστεύον» επιτελείο 
του Μαξίμου με σπασμέ-
να φρένα οδηγούν το 
κυβερνητικό όχημα στον 
τοίχο της καταστροφής. 
Μόνο που δυστυχώς δεν 
πρόκειται για αυτοκα-
ταστροφικό σύνδρομο, 
καθώς με τον αφανισμό 
τους συμπαρασύρουν 
ολόκληρη την κοινωνία.

Η κυβερνητική συμπερι-
φορά της ΝΔ μας θυμίζει 
την αμίμητη ατάκα «Σού-
ζη και τρως και ψεύδε-
σαι».

Πράγματι, η μητσοτακική 
συντροφιά έχει επιδοθεί 
στο «μεγάλο φαγοπότι».

Το δημόσιο χρήμα κατα-
τρώγεται μέσα από ξε-
ψάρωτες αναθέσεις σε 
εντιμότατους φίλους ή, 
σωστότερα, σε βαστά-
ζους του δικού τους συ-
στήματος.

Μιντιάρχες, σχολάρχες, 
μεγαλοκλινικάρχες, λοι-
ποί –άρχες, επενδυτές 
της πράσινης ανάπτυξης 
και άλλοι δευτεροκλα-
σάτοι παρατρεχάμενοι 
(βλέπε διορισμούς διευ-
θυντικών στελεχών σε 
υπουργεία και οργανι-
σμούς, υπερδιπλασιασμό 
μετακλητών άπαντες 
με απλόχερες αμοιβές), 
ροκανίζουν δίκην τρω-
κτικών το δημόσιο χρή-
μα, με αποτέλεσμα να 
διογκώνεται το δημόσιο 
χρέος, όπως άλλωστε 
και το χρέος του πολιτι-
κού τους οίκου, με τους 
πραγματικούς δείκτες 
της οικονομίας να ολι-
σθαίνουν προς την κατα-
στροφή.

«Παλιά μου τέχνη κόσκι-
νο» θα ’λεγε κάθε πολί-
της αυτού του τόπου που 
δεν έχει μνήμη χρυσόψα-
ρου.

Όμως η μητσοτακική συ-
ντροφιά δεν τρώει μόνο, 
αλλά και ψεύδεται.

Ψεύδεται καθώς η δέ-
σμευσή της για αύξηση 
του κατώτατου μισθού 
στο διπλάσιο της αύ-
ξησης του ΑΕΠ, αντί να 

επιφέρει αύξηση του μι-
σθού κατά 12% καθηλώ-
θηκε στο 2%.

Το άλλο 10% –που θα 
’λεγε και ο Τσάκωνας 
του ελληνικού κινηματο-
γράφου– πού πήγε;

Ψεύδεται καθώς κατάγ-
γελνε ως ψίχουλα τη 
13η σύνταξη που θεσμο-
θετημένα δινόταν στους 
συνταξιούχους από την 
προηγούμενη κυβέρνη-
ση και τώρα όχι μόνον 
την καταργεί, αλλά και 
με την πρωτοχρονιάτικη 
εγκύκλιο-μποναμά του 
υφυπουργού Τσακλό-
γλου περνά στην περι-
κοπή των συντάξεων 
χηρείας και αναπηρίας 
μέχρι του ύψους των 
268 ευρώ.

Ψεύδεται καθώς με την 
ιδιωτικοποίηση της ΔΕΗ 
επαγγελόταν τη μείωση 
της τιμής του ρεύματος 
για τα νοικοκυριά και τις 
επιχειρήσεις και τώρα 
όλοι ζουν τον εφιάλτη 
της αβάσταχτης επιβά-
ρυνσης της τιμής του 
ηλεκτρικού ρεύματος.

Ψεύδεται καθώς με τις 
ανεκδιήγητες δημόσιες 
δηλώσεις του Αδώνιδος, 
γίνεται προσπάθεια να 
λοβοτομηθούν όλοι οι 
Έλληνες. Θα ήταν πράγ-
ματι γελοίο αν δεν ήταν 
τραγικό να προσπαθεί 
ο επί της Ανάπτυξης 
Υπουργός να αναδείξει 
το success story της συ-
γκράτησης του τιμαρίθ-
μου.

Η ψευδολογία και το 
θράσος για το success 
story των τιμών, πήρε 
την απάντησή της από 
τον Υπουργό Υγείας 
αλλά και όλο το πολιτικό 
προσωπικό της Κύπρου, 
όπως και από το Δήμαρ-
χο Συκεών που έδειξε το 
δρόμο της χρηστής δια-
χείρισης του δημοσίου 
χρήματος με στόχο την 
προστασία της κοινωνί-
ας.

Καθόλο το διάστημα 
της μητσοτακικής δια-
κυβέρνησης ειπώθηκαν 
ψέματα που ντράπηκαν 
και τα ίδια, μιας και δεν 
ντράπηκαν τα στόματα 
που τα ’λεγαν. Μπορεί 
ο Μητσοτάκης να είναι 
θιασώτης του δόγματος 
«ένας λέει το ψέμα, δέκα 
το δέχονται αληθινό» 
όμως κανένα ψέμα δεν 
αντέχει στον χρόνο.

Πρέπει να γνωρίζουν οι 
ένοικοι του Μαξίμου, ότι 
τα «παιχνίδια» τους φτά-
νουν στο τέλος…

*Ο Δημήτρης Εμμανουη-
λίδης είναι τ. βουλευτής 
Καβάλας του ΣΥΡΙΖΑ

Το παιχνίδι τελειώνει…
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Καβάλα
Μειωμένη η κίνηση του Αστικού ΚΤΕΛ Χριστούγεννα-Πρωτοχρονιά

Μειωμένη ήταν η κίνηση 
του Αστικού ΚΤΕΛ Κα-
βάλας την περίοδο των 
γιορτών όπως έκανε 
γνωστό στο Radio ENA 
90,5 και στον Απόστολο 
Ατζεμιδάκη ο πρόεδρος 
των Αστικών ΚΤΕΛ Γιάν-
νης Χαλεπιάδης.

Όπως τόνισε ο ίδιος οι 
συγκεκριμένες ημέρες 
ήταν κάτι το ιδανικό για 

να υπάρξει κίνηση στα 
λεωφορεία αλλά αυτή η 
κίνηση δεν ήρθε ποτέ για-
τί επικράτησε ο φόβος.

Αρκετοί από τους πολίτες 
προτίμησαν να κατέβουν 
στην αγορά με τα δικά 
τους οχήματα με αποτέ-
λεσμα τα λεωφορεία να 
πηγαινοέρχονται… άδεια.

Το “τέρας” της γρα-
φειοκρατίας ξαναχτύ-
πησε αυτή την φορά 
στην Τοπική Μονάδα 
Υγείας της Καβάλας.

Ύστερα από καταγγελία 
που έδωσε φίλος ανα-
γνώστης του enanews.
gr ένας χαλασμένος 
εκτυπωτής φαίνεται 
πως “μπλοκάρει” εδώ 
και περίπου 2 μήνες την 
συνταγογράφηση φαρ-
μάκων με αποτέλεσμα οι 

πολίτες να πηγαίνουν σε 
άλλο κέντρο υγείας για 
να γράψουν τα φάρμακα 
που χρειάζονται.

Όπως ενημερώθηκε το 
enanews.gr οι εργαζόμε-
νοι και η διοίκηση έχουν 
κάνει όλες τις απαραί-
τητες διαδικασίες για 
την αντικατάσταση του 
εκτυπωτή ωστόσο μέχρι 
στιγμής δεν υπάρχει κα-
μία ανταπόκριση από την 
κεντρική διοίκηση.

Καβάλα
Χαλασμένος εκτυπωτής “μπλοκάρει” συνταγογραφήσεις φαρμάκων στην ΤΟ.ΜΥ

Με τον αντιπεριφερει-
άρχη Καβάλας, Αλέξη 
Πολίτη, συναντήθηκε την 
Παρασκευή 7 Ιανουα-
ρίου 2022, ο πρόεδρος 
του Τμήματος Ανατο-
λικής Μακεδονίας του 
Τεχνικού Επιμελητηρίου 
Ελλάδας, Απόστολος 
Παυλίδης.

Ο πρόεδρος του Τ.Ε.Ε.-
Α.Μ. συνεχάρη τον αντι-
περιφερειάρχη με την 
ευκαιρία της ανάληψης 
των καθηκόντων του 
και του ευχήθηκε καλή 
δύναμη και δημιουργική 
θητεία. Όπως αναφέρει 
δελτίο Τύπου, ακολού-
θησε εκτενής συζήτηση 
για τεχνικά ζητήματα, 
στην διάρκεια της οποίας 
ο Απ. Παυλίδης ενημέ-

ρωσε τον αντιπεριφερει-
άρχη για τις προτάσεις 
και τις ενέργειες του 
Τ.Ε.Ε., στο πλαίσιο του 
θεσμικού ρόλου του, ως 
τεχνικού συμβούλου της 
Πολιτείας.

Έγινε συνοπτικός προ-
γραμματισμός επόμενων 
συναντήσεων, για να συ-
ζητηθούν με λεπτομέρει-
ες οι απαραίτητες κατά 
περίπτωση δράσεις. Η 
συνεργασία του Τεχνικού 
Επιμελητηρίου με την 
Περιφερειακή Ενότητα 
Καβάλας είναι διαρκής, 
έχει συνέχεια και σταθε-
ρή στόχευση στην βελ-
τίωση της λειτουργικό-
τητας των διαδικασιών 
και στην προώθηση της 
ανάπτυξης της περιοχής

Ο Απ. Παυλίδης ενημέρωσε τον Αντιπεριφερειάρχη Καβάλας, για 
τον ρόλο του Τ.Ε.Ε ΑΜ
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Τα έργα υποδομής στους 
οικισμούς του Δήμου 
Παγγαίου, θέλουν συ-
ντήρηση και υπευθυνό-
τητα όχι πασαλείμματα», 
λέει με αφορμή την έντα-
ξη έργων στο πρόγραμ-
μα «Αντώνης Τρίτσης», 
αναφέρει ο επικεφαλής 
της παράταξης «Σωστή 
Επιλογή», Δημήτρης 
Μπαταλογιάννης.

Όσα λέει ο κ. Μπαταλο-
γιάννης:

«Χαιρετίζουμε την έντα-
ξη των έργων, προϋπο-
λογισμού 5,5 εκ. ευρώ, 
στο πρόγραμμα «Αντώ-
νης Τρίτσης», που αφο-
ρά παρεμβάσεις αστικής 
αναζωογόνησης του Δή-
μου Παγγαίου σε συγκε-
κριμένους οικισμούς του 
Δήμου μας.

Παράλληλα διατηρούμε 
επιφυλάξεις για τον τρό-
πο διαχείρισης των υπο-
δομών σε πολλά σημεία 
του Δήμου Παγγαίου 

που υφίστανται ζημιές 
από καιρικά και άλλα 
φαινόμενα, λόγω αστο-
χιών στην κατασκευή 
τους.

Η συντήρηση των υπο-
δομών στο παραλιακό 
μέτωπο, οι οποίες έχουν 
καταστραφεί από φαι-
νόμενα κακοκαιρίας στη 
Νέα Πέραμο και την Πα-
ραλία Οφρυνίου είναι 
πλημμελείς.

Έχουμε δει να υποχω-
ρούν τμήματα του πα-
ραλιακού μετώπου στον 
οικισμό της Νέας Περά-
μου, εφόσον πλέον έχει 
εξαφανιστεί στα συγκε-
κριμένα σημεία η αμμου-
διά, που σε συνδυασμό 
με την αδιαφορία της 
Δημοτικής Αρχής, έχουν 
ως αποτέλεσμα να είναι 
επικίνδυνα να καταρρεύ-
σουν ενώ εγκυμονούν 
κινδύνους για τους Δη-
μότες μας και τους επι-
σκέπτες, ενός κατ’ εξο-
χήν τουριστικού οικισμού 
μας.

Πέρασαν 25 μήνες από 
την 7η Δεκεμβρίου 2019, 
όταν οι φοίνικες και τα 
βάθρα στα οποία ήταν 
τοποθετημένοι βρέθηκαν 
στη θάλασσα, αλλά αυτό 
δεν φαίνεται να ενεργο-
ποίησε τα αντανακλαστι-

κά της «πεπειραμένης» 
υποτίθεται Δημοτικής 
Αρχής του κυρίου Φίλιπ-
που Αναστασιάδη!

Τα έργα που έχουν γίνει 
πρόσφατα στην Παραλία 
Οφρυνίου επίσης εμφα-
νίζουν μια απαράδεκτη 
εικόνα για έναν οικισμό 
υψηλής τουριστικής επι-
σκεψιμότητας, αλλά και 
για τους ίδιους τους μό-
νιμους κατοίκους της.

Τέλη Ιουνίου 2018 και η 
Παραλία Οφρυνίου υφί-
σταται στο παραλιακό 
της μέτωπο απίστευτες 
ζημιές με αποτέλεσμα 
η περιοχή να κηρυχθεί 
σε κατάσταση έκτακτης 
ανάγκης.

Παρεμβάσεις έγιναν 
αλλά δεν κράτησαν…

Τον περασμένο Νοέμ-
βριο, πλημμύρισαν κα-
ταστήματα στην περιοχή, 
ενώ σε πολλά σημεία οι 
κατασκευές παρουσιά-
ζουν …εικόνα Καμπούλ!

Άρα σημασία δεν έχει 
να «κερδίζεις» νέα έργα 
τα οποία ξανατονίζου-
με είναι καλοδεχούμενα, 
αλλά να συντηρείς και 
τις υπάρχουσες υποδο-
μές.

Μια ματιά σε έργα με απ’ 
ευθείας αναθέσεις από 
το Τεχνικό Πρόγραμμα 
του Δήμου Παγγαίου 
και που αφορούν συ-
ντηρήσεις και επισκευές 
υποδομών, είναι τρανή 
απόδειξη ότι η σημερι-
νή διοίκηση των «επτά 
αστέρων» του Φίλιππου 
Αναστασιάδη απλά αρ-
κείται σε …πασαλείμμα-
τα».

Ο επικεφαλής της παρά-
ταξης

ΣΩΣΤΗ ΕΠΙΛΟΓΗ για τον 
Δήμο Παγγαίου

Δημήτρης Μπαταλογιάν-
νης

(δελτίο Τύπου)

*Καλή αρχή και καλή επιτυχία στην 
νέα κοινή πορεία και στην ένωση το 
ΟΘΑΚ και του ΝΟΚΑ.

**Με ευχάριστα νέα ξεκίνησε το 
2022 η χρόνια για την δομή φιλοξε-
νίας προσφύγων και μεταναστών, 97 
νέοι εργαζόμενοι ξεκίνησαν εργασία 
οι οποίοι πλέον βάζουν τάξη εντός 
και εκτός της δομής. Καλή αρχή λοι-
πόν στους νέους εργαζόμενους! 

Μικρογραφίες

Έργο προϋπολογισμού 
5.500.000 ευρώ που 
αφορά παρεμβάσεις 
Αστικής Αναζωογόνη-
σης του Δήμου Παγ-
γαίου εντάχθηκε στο 
πρόγραμμα «Αντώνης 
Τρίτσης».

Συγκεκριμένα το έργο 
περιλαμβάνει τις εξής 
παρεμβάσεις :

ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ 
ΝΕΑΣ ΗΡΑΚΛΕΙΤΣΑΣ

Προβλέπεται η ενοποίη-
ση του υπάρχοντος πα-

ραλιακού πεζοδρόμου 
της Ν. Ηρακλείτσας από 
το νότιο άκρο της “Αλά-
νας” της Ν. Ηρακλείτσας 
έως και το βόρειο άκρο 
προς το “Παλαιό Τσιφλί-
κι” (γνωστό ως “Παληό”). 
Η παρέμβαση αυτή περι-
λαμβάνει την κατασκευή 
πεζοδρόμου, όμοιας αρ-
χιτεκτονικής, αισθητικής 
και λειτουργικότητας 
με τον υπάρχοντα πε-
ζόδρομο και κατασκευή 
δικτύου ηλεκτροφωτι-
σμού καθ’ όλο το εύρος 
της παρέμβασης, η οποία 
αναπτύσσεται σε ένα μή-
κος 1.500 περίπου μέ-
τρων.

Στο λιμάνι της Ν. Ηρα-
κλείτσας, θα γίνουν πα-
ρεμβάσεις στην χερσαία 
ζώνη που θα αφορούν 
σε ολοκλήρωση με σύγ-
χρονες μεθόδους των 
εγκαταστάσεων εξυπη-
ρέτησης των ελλιμενι-
σμένων σκαφών και σε 
έργα ανάπλασης.

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΚΟΙΝΟ-
ΤΗΤΑ ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ-
ΠΟΛΗΣ

Προβλέπεται η κατα-
σκευή νέων πεζοδρομί-
ων ευρύτερου πλάτους, 
σε αντικατάσταση των 
υφισταμένων στενών 
πεζοδρομίων, για την 
ευχερέστερη κίνηση των 
πεζών και τοποθέτηση 
περιμετρικού δικτύου 
ηλεκτροφωτισμού χα-
μηλής ενεργειακής κα-
τανάλωσης στην πλα-
τεία Αγίου Νικολάου 
της Ελευθερούπολης η 
οποία αποτελεί σημαντι-
κή περιοχή του κέντρου 
της πόλης. Η παρέμβαση 
αφορά στην κατασκευή 
πεζοδρομίων με σχεδι-
ασμό προσβασιμότητας 
για τους ΑΜΕΑ.

Προβλέπεται η ανακα-
τασκευή της οδού που 
οδηγεί από την ανατολι-
κή είσοδο της πόλης στο 
κτίριο του παλιού ΙΚΑ και 
έως το ΚΑΠΗ.

Προβλέπεται η κατα-
σκευή γηπέδου 5×5 στον 
οικισμό Εξοχής.

ΠΑΡΑΛΙΑΚΟ ΜΕΤΩΠΟ 
ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΝΟΤΗ-
ΤΑΣ ΟΡΦΑΝΟΥ

Προβλέπεται η κατα-
σκευή πεζοδρομίων, πο-
δηλατοδρόμου και ηλε-
κτροφωτισμού χαμηλής 
κατανάλωσης, μεταξύ 
των οικισμών της παρα-
λίας Ορφανού.

Κατά μήκος του κεντρι-
κού άξονα της ανάπλα-
σης και σε διάφορες 
θέσεις, θα τοποθετη-
θούν ποδηλατοστάσια 
για την εξυπηρέτηση 
των ποδηλατών. Επίσης 
θα κατασκευασθούν ση-
μεία στάσης ανάπαυσης 
των χρηστών του χώρου 
όπως παγκάκια κλπ.

Προβλέπεται η κατα-
σκευή γηπέδου 5×5 στην 
παραλία Οφρυνίου.

ΣΥΣΤΗΜΑ ΥΠΟΓΕΙΑΣ 

Α Π Ο Θ Η Κ Ε Υ Σ Η Σ 
ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ

Στα πλαίσια της ανα-
βάθμισης των περιοχών 
και των υποδομών του 
Δήμου Παγγαίου προ-
βλέπεται η εγκατάσταση 
συστήματος υπόγειας 
αποθήκευσης απορριμ-
μάτων. Θα εγκατασταθεί 
σύστημα διπλών κάδων 
σε έξι θέσεις, τρεις στην 
περιοχή παρέμβασης της 
παραλίας Οφρυνίου και 
τρεις στην Ελευθερού-
πολη, συνολικά δώδεκα 
κάδοι.

Ο δήμαρχος Παγγαίου 
Φίλιππος Αναστασιάδης 
δήλωσε σχετικά: «Θέλω 
να ευχαριστήσω τον 
Περιφεριάρχη ΑΜΘ κ. 
Χρήστος Μέτιος για την 
αποδοχή της πρότασης 
μας και την υποβολή του 
συγκεκριμένου έργου 
καθώς επίσης και την 
Διεύθυνση Προγραμμα-
τισμού και Τεχνική Υπη-
ρεσία του δήμου μας για 
την άψογη συνεργασία»

Παγγαίο
Έργο προϋπολογισμού 5.500.000 ευρώ εντάχθηκε στο πρόγραμμα «Αντώνης Τρίτσης»

Μπαταλογιάννης
Τα έργα υποδομής στους οικισμούς του Παγγαίου, θέλουν υπευθυνότητα όχι πασαλείμματα
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Γεγονός η κατασκευή του Ανοιχτού Κολυμβητηρίου στην 
Χρυσούπολη με την χρήση γεωθερμίας
Όπως ανήρτησε ο Δή-
μαρχος Νέστου στα 
μέσα κοινωνικής δι-
κτύωσης :

Με απόφαση του Ανα-
πληρωτή Υπουργού Εσω-
τερικών Στέλιου Πέτσα 
την Τρίτη 11 Ιανουαρίου, 
υπεγράφη η ένταξη και 
χρηματοδότηση του ανοι-
κτού κολυμβητηρίου Χρυ-
σούπολης στο πρόγραμμα 
«Αντώνης Τρίτσης» του 
Υπουργείου Εσωτερι-
κών, προϋπολογισμού 
6.842.221,75 ευρώ. Η 
κατασκευή του θα γίνει σε 
χώρο 6.448,81 m² έναντι 
του Δημοτικού Γηπέδου 
και θα περιλαμβάνει:

• Ανοικτό κολυμβητήριο 
που απαρτίζεται από δύο 

πισίνες εκ των οποίων μία 
αγωνιστική και μία εκμά-
θησης και χρήσης από 
ΑΜΕΑ.

• Ο υπαίθριος χώρος του 
κολυμβητήριο θα διαμορ-
φωθεί ως πάρκο αναψυ-
χής με χώρους πρασίνου, 
πλακόστρωτους διαδρό-
μους, καθιστικά παγκά-
κια και άλλο αστικό εξο-
πλισμό, όπως και θέσεις 
στάθμευσης.

Ο σκοπός του έργου είναι 
η κάλυψη των αναγκών 
του Δήμου που αφορούν 
στην εκγύμναση και ανα-
ψυχή των δημοτών, στα 
προγράμματα άθλησης, 
στις προπονήσεις και στη 
διεξαγωγή αγώνων αθλη-
τικών συλλόγων, στην εκ-

μάθηση κολύμβησης για 
μικρά παιδιά καθώς και 
στην αποκατάσταση μέσω 
κινησιοθεραπείας στο 
νερό για ΑΜΕΑ.

Οφείλω να ευχαριστή-
σω τον Περιφερειάρχη κ. 
Χρήστο Μέτιο για την συ-
νεργασία μας και την συμ-
μετοχή του στην υποβολή 
της πρότασης χρηματο-
δότησης για το μεγάλο 
αυτό έργο, η οποία έγινε 
από μέρους της Περιφέ-
ρειας. Επίσης για την βο-
ήθεια τους, τον Υπουργό 
Εθνικής Άμυνας κ. Νίκο 
Παναγιωτόπουλο και 
τους Βουλευτές κ. Γιάννη 
Πασχαλίδη και Μακάριο 
Λαζαρίδη.

Τέλος, καθοριστική ήταν 

η απόφαση του Αναπλη-
ρωτή Υπουργού Εσωτερι-
κών κ. Στέλιου Πέτσα να 
εγκρίνει ένα εμβληματικό 
και καινοτόμο έργο, που 

αποτελεί και το πρώτο βι-
οκλιματικό κτιριακό αθλη-
τικό έργο στην Ελλάδα 
με μηδενικούς ρύπους 
λόγο Γεωθερμίας και χρή-

σης ανανεώσιμων πηγών 
ενέργειας, που διασφαλί-
ζουν την συνεχή λειτουρ-
γία του με μηδενικό λει-
τουργικό κόστος.

Συνάντηση Γάκη-Μιχαηλίδη με φόντο το γεωθερμικό πεδίο
Συνάντηση εργα-
σίας και αρκετής 
συζήτησης πραγμα-
τοποίησαν τις προ-
ηγούμενες ημέρες ο 
Αντιπεριφερειάρχης 
Ενέργειας Χρήστος 
Γάκης και ο Δήμαρ-
χος Νέστου Σάββας 
Μιχαηλίδης στο Νέ-
στο.

Πιο συγκεκριμένα οι δύο 

άντρες συνομίλησαν για 
αρκετή ώρα για το γε-
ωθερμικό πεδίο του Νέ-
στου, η αξιοποίηση του 
οποίου αποτελεί ένα 
βασικό στοίχημα του Δη-
μάρχου Σάββα Μιχαηλί-
δη.

Από την πλευρά του ο κ. 
Γάκης ξεκαθάρισε ότι μο-
ναδικός στόχος της Περι-
φέρειας από εδώ και στο 

εξής είναι η αξιοποίηση 
του και ο ίδιος θα κάνει 
τα πάντα έτσι ώστε αυτό 
να προχωρήσει και μά-
λιστα άμεσα ενώ έκανε 
λόγο πως αυτή την στιγ-
μή το γεωθερμικό πεδίο 
του Νέστου αποτελεί το 
δεύτερο σημαντικότερο 
έργο ενέργειας στην Πε-
ριφέρεια ΑΜ-Θ μετά το 
έργο του φυσικού αερί-
ου που έρχεται πρώτο.

Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών του δήμου Νέστου 
ο Κώστας Χιώτης

Αντιδήμαρχος Τεχνικών 
Υπηρεσιών του δήμου 
Νέστου ορίστηκε ο Κώ-
στας Χιώτης, με απόφα-
ση του δημάρχου Σάββα 

Μιχαηλίδη.

Το γνωστοποίησε ο ίδιος 
με ανάρτησή του στο fb, 
όπου σημειώνει τα ακό-

λουθα:

Οφείλω να ευχαριστή-
σω θερμά τον Δήμαρχο 
Νέστου κ. Σάββα Μιχα-
ηλίδη, για την εκ νέου 
εμπιστοσύνη του προς το 
πρόσωπό μου.

Η ανάληψη της τιμητικής 
θέσεως του Αντιδημάρ-
χου Τεχνικών Υπηρεσιών 
και η ανανέωση για Τρίτη 
θητεία έως 9 Ιανουαρίου 
του 2023 , με γεμίζει με 
ευθύνη, αλλά και με διά-
θεση για περαιτέρω προ-
σφορά.
Ευχαριστώ θερμά τους 
κατοίκους της Νέστου 
για την επιλογή τους 
στο πρόσωπό μου με τη 
ψήφο τους την Κυριακή 
,26 Μαΐου 2019. Εκείνοι 
ήταν που με οδήγησαν 
σήμερα εδώ. Τους ευχα-
ριστώ ολόψυχα και δε-

σμεύομαι πως θα συνε-
χίσουμε να πορευόμαστε 
όλοι μαζί.

Η θητεία μου τόσο ως 
Δημοτικός Σύμβουλος 
όσο και από τη θεσμική 
θέση του Αντιδημάρχου 
από το 2019 έως και 
σήμερα (άμισθος κατ 
επιλογή) αποτελεί ένα 
δημιουργικό κομμάτι της 
ζωής μου το οποίο οφεί-
λω σε εσάς..

Από σήμερα συνεχίζουμε 
εκ νέου με την ίδια δυνα-
μική όπως και την πρώτη 
ημέρα στα καθήκοντα 
που μου ανατέθηκαν.

Τα αποτελέσματα θα τα 
παρακολουθείτε και θα 
τα αξιολογείτε.

Θα συνεχίσουμε να πο-
ρευόμαστε ακούραστα, 

αδιαπραγμάτευτα και 
έντιμα.
Ευχαριστώ το προσωπι-
κό της Τεχνικής Υπηρε-
σίας για τα όσα έγιναν 
κατά την διάρκεια της 
προηγούμενης θητείας 
από το 2019 έως και σή-
μερα.

Στην επίτευξη του στό-
χου για την βελτίωση 
της καθημερινότητας 
καθοριστικό ρόλο είχαν 
και έχουν οι εργαζόμε-
νοι του Δήμου μας επι-
δεικνύοντας καθημερινά 
επαγγελματισμό και ευ-
συνειδησία, τους οποί-
ους ευχαριστώ θερμά 
για την άψογη συνεργα-
σία μας όλο αυτό το δι-
άστημα.

Κλείνοντας και έχοντας 
ως αρχή ότι οι αιρετοί 
που λαμβάνουν διάφο-

ρα αξιώματα, δεν πρέπει 
να Λησμονούν ότι έχουν 
κληθεί να Υπηρετήσουν 
τους ανθρώπους, συ-
νεχίζουμε όλοι μαζί και 
κατά την διάρκεια της 
νέας θητείας ως αντι-
δήμαρχος των Τεχνικών 
Υπηρεσιών του δήμου 
Νέστου .

Εύχομαι καλή και ευλο-
γημένη θητεία σε όλους 
τους συναδέλφους αιρε-
τούς (δημοτικούς και το-
πικούς συμβούλους), στα 
υπηρεσιακά στελέχη του 
Δήμου μας και στο σύνο-
λο των συνεργατών.

Σας ευχαριστώ.

Με εκτίμηση,
Κωνσταντίνος Σ. Χιώτης.

Αντιδήμαρχος Τεχνικών 
Υπηρεσιών .
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Αφιέρωμα στην μνήμη Κάρολου Παπούλια
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Ο εκλιπών Κάρολος Πα-
πούλιας, που διετέλεσε 
Πρόεδρος της Ελληνι-
κής Δημοκρατίας, υπη-
ρέτησε τον δημόσιο βίο 
με ήθος και σεμνότητα. 
Απολάμβανε κύρος στο 
εσωτερικό και ακόμα 
περισσότερο στο εξωτε-
ρικό. Ήταν ο Πρόεδρος 
της ενότητας, της πραό-
τητας, αλλά και της απο-
φασιστικότητας.

Διετέλεσε Πρόεδρος της 
Δημοκρατίας για δύο 
συνεχόμενες θητείες και 
τίμησε με το ήθος του 

και τη συμπεριφορά του 
τον ανώτατο πολιτειακό 
θεσμό, προασπίζοντας 
με σθένος την κοινωνική 
συνοχή και την εθνική 
ενότητα.

Ήταν η άνοιξη του μα-
κρινού 2007 και στο 
Δημαρχείο Καβάλας 
σκεφτόμασταν πως θα 
γιορταστούν με λαμπρό-
τητα τα “ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ” 
της πόλης, το καλοκαίρι 
που έρχονταν . Να κα-

λέσουμε τον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας είπε ο 
τότε Δήμαρχος Κωστής 
Σιμιτσής και αμέσως ξε-
κίνησε η ..προετοιμασία, 
ο Γενικός Γραμματέας 
Νίκος Καραπιπερίδης 
τέθηκε επικεφαλής της 
ομάδας . Είχα την τιμή 
να έχω την ευθύνη της 
επικοινωνίας και των δι-
αδικαστικών, αναζήτηση 
χώρου , προγράμματος 
κ.α.

 Το Δημοτικό Συμβούλιο 
πήρε την ομόφωνη από-
φαση να ανακηρύξει τον  

Πρόεδρο επίτιμο δημότη 
της πόλης και έμενε να 
ορισθεί ο χώρος ανακή-
ρυξης του . Η “Μεγάλη 
Λέσχη” όχι και στα καλύ-
τερα της.. , ο χώρος του 
Δημοτικού Συμβουλίου 
μικρός , ειδικά κατακα-
λόκαιρο θα ήταν αδύνα-
τον να γίνει εκεί . 

Η λύση ; .. μπροστά στο 
Ηρώο της πόλης, ανοι-
κτή εκδήλωση. Όλα 
πήγαν καλά , από την 

άφιξη του στο Αερο-
δρόμιο , την Δοξολογία 
στον Καθεδρικό Ναό 
του Αποστόλου Παύλου, 
την σύντομη επίσκεψη 
στο Δημαρχείο , την τε-
λετή ανακήρυξης στο 
Δημοτικό Κήπο. Η ανά-
γνωση της ομόφωνης 
απόφασης από τον Πρό-
εδρο του Δ.Σ. Παύλο 
Γεωργιάδη , ομιλία από 
τον Κωστή Σιμιτσή , το 
γεύμα στον πανέμορφο 
“Μπάτη”. Απλός και φι-
λικός ευχαρίστησε τους 
Καβαλιώτες τονίζοντας 
ότι είναι .. δημότης αυ-
τού του όμορφου τόπου 
με περγαμηνές στους 
αγώνες . Ο Πρόεδρος 
της Ελληνικής Δημοκρα-
τίας δεν παρέλειψε τότε 
, να χαιρετήσει και να 
συνομιλήσει με πολλούς 
Καβαλιώτες .   Αιωνία 
του η μνήμη.  

ΠΟΙΟΣ ΗΤΑΝ Ο Κ. 
ΠΑΠΟΥΛΙΑΣ

 Ο Κάρολος Παπούλιας 
έφυγε από τη ζωή στις 
26 Δεκεμβρίου 2021 . 
Σύσσωμος ο πολιτικός 
κόσμος εξέφρασε τα 
συλλυπητήρια του .  Ο 
Κάρολος Παπούλιας είχε 
γεννηθεί στις 4 Ιουνίου 
1929. Διετέλεσε Πρόε-
δρος της Ελληνικής Δη-
μοκρατίας την περίοδο 
2005 - 2015. Υπήρξε 
στέλεχος του ΠΑΣΟΚ, 
στενός συνεργάτης του 
Ανδρέα Παπανδρέου και 
υπουργός Εξωτερικών, 
υπουργός ή υφυπουρ-
γός σε όλη τη διάρκεια 
των κυβερνήσεων του 
Ανδρέα Παπανδρέου.
Κατά τη διάρκεια της 
μακρόχρονης υπουργι-
κής του θητείας ταυτί-
στηκε με μια διορατική 
και πολυεπίπεδη εξωτε-
ρική πολιτική. Τη δεκα-
ετία του 1980 πρωτα-
γωνίστησε σε όλες τις 
προσπάθειες επίλυσης 
του μεσανατολικού ζη-
τήματος με κορυφαίο 
γεγονός την επιτυχή δι-
αμεσολάβησή του για 
την ασφαλή αποχώρηση 
των εγκλωβισμένων μα-
χητών της παλαιστινια-
κής αντίστασης και του 
ίδιου του Γιάσερ Αραφάτ 
με ελληνικά πλοία από 
την Τρίπολη του Λιβά-
νου (1983).
Έδωσε ιδιαίτερη σημα-

σία στη δημιουργία στέ-
ρεων σχέσεων με τον 
αραβικό κόσμο, είναι 
δε ενδεικτική η εξομά-
λυνση των ελληνοαιγυ-
πτιακών σχέσεων και η 
θεσμοθέτηση της τριμε-
ρούς συνεργασίας Ιράν-
Αρμενίας-Ελλάδας. Συ-
νομίλησε με δώδεκα 
συνολικά Υπουργούς 
Εξωτερικών της Τουρ-
κίας και ήταν σταθερά 
προσανατολισμένος στη 
διαρκή και επίπονη προ-
σπάθεια εξομάλυνσης 
των ελληνοτουρκικών 
σχέσεων. Η προσπάθεια 
αυτή κορυφώθηκε με 
την υπογραφή του Μνη-
μονίου Παπούλια-Γιλμάζ 
το 1988. Υποστήριξε την 
ευρωπαϊκή προοπτική 
της Τουρκίας υπό τον 
όρο του σεβασμού του 
διεθνούς δικαίου και του 
κοινοτικού συστήματος 
αξιών. Την τριετία 1993-
96 υπήρξε σημαντική 
η συμβολή του στην 
έναρξη των ενταξιακών 
διαπραγματεύσεων της 
Κυπριακής Δημοκρατί-
ας, ιδιαίτερα στο καθο-
ριστικό για την ένταξη 
της Συμβούλιο Κορυφής 
της Ευρωπαϊκής Ένω-
σης (ΕΕ) στο Έσσεν. Ως 
εκπρόσωπος της ελλη-
νικής προεδρίας στην 
Ευρωπαϊκή Ένωση για 
το δεύτερο εξάμηνο του 
1994 συμμετείχε στην 
Ομάδα Επαφής για την 
πρώην Γιουγκοσλαβία, 
μαζί με τους Κρίστοφερ, 
Κίνκελ, Ζιπέ, Κόζιρεφ και 
Βαν ντερ Μπρουκ. Υπέ-
γραψε την Ενδιάμεση 
Συμφωνία με την πρώην 
Γιουγκοσλαβική Δημο-
κρατία της Μακεδονίας 
(13 Σεπτεμβρίου 1995), 
στην οποία η πΓΔΜ υπο-
χρεώθηκε να αλλάξει τη 
σημαία της μετά το ελ-
ληνικό εμπάργκο.
Στις 12 Δεκεμβρίου 
2004 προτάθηκε από 
τον, τότε ,Πρωθυπουρ-
γό Κώστα Καραμανλή 
για το αξίωμα του Προ-
έδρου της Δημοκρατί-
ας. Υπέρ της πρότασης 
εκφράστηκε και το ΠΑ-
ΣΟΚ. Στην πρώτη ψη-
φοφορία που έγινε στη 
Βουλή στις 8 Φεβρουα-
ρίου του 2005 ο Κάρο-
λος Παπούλιας εξελέγη 
Πρόεδρος της Δημο-
κρατίας από τον πρώτο 
γύρο με 279 ψήφους. Οι 

βουλευτές του ΚΚΕ και 
του ΣΥΡΙΖΑ δήλωσαν 
“παρών”.

Στις 3 Φεβρουαρίου 
2010 ο Κάρολος Πα-
πούλιας επανεξελέγη 
στο ύπατο αξίωμα της 
χώρας με 266 ψήφους 
στο σύνολο των 298 
ψηφισάντων. Υπερψηφί-
στηκε από σύσσωμες τις 
Κοινοβουλευτικές Ομά-
δες του ΠΑΣΟΚ, της ΝΔ 
και του ΛΑΟΣ, ενώ 32 
βουλευτές των ΚΚΕ και 
ΣΥΡΙΖΑ δήλωσαν “πα-
ρών”. Με το αποτέλεσμα 
αυτό έγινε ο τρίτος Πρό-
εδρος που επανεκλέγε-
ται για δεύτερη θητεία. 
Ορκίστηκε για δεύτερη 

φορά στις 12 Μαρτίου 
2010.

Στις φωτογραφίες στιγ-
μιότυπα από την επί-
σκεψη του στην Καβά-
λα και την ανακήρυξη 
του ως επιτίμου δημό-
τη της πόλης μας αλλά 
και η είσοδος του στον 
Ιερό Καθεδρικό Ναό του 
Αποστόλου Παύλου , 
όπου ασπάζεται το Ιερό 
Ευαγγέλιο που είναι στα 
χέρια του Μακαριστού 
Μητροπολίτη μας Φ.Ν.Θ 
Κυρός Προκοπίου.

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς καταγρά-
φει την νεότερη ιστορία 
της πόλης.
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Μία ακόμη επείγουσα 
μεταφορά ασθενούς από 
την Καβάλα στην Θάσο 
κάτω από αντίξοες και-
ρικές συνθήκες ανέλαβε 
και ολοκλήρωσε έγκαι-
ρα και με επιτυχία το 
Energean Wave.

Συγκεκριμένα, λίγο μετά 
τις 8 το βράδυ της Τετάρ-
της, η Energean ειδοποι-
ήθηκε από το Κεντρικό 
Λιμεναρχείο Καβάλας 
για ένα σοβαρό περιστα-
τικό που αφορούσε την 
ανάγκη άμεσης μεταφο-
ράς ασθενούς από τον 
Λιμένα του Πρίνου της 
Θάσου στο λιμάνι «Από-

στολος Παύλος» της 
Καβάλας, καθώς κρίθη-
κε απαραίτητη η άμεση 
χειρουργική επέμβαση 
στο Γενικό Νοσοκομείο 
Καβάλας.

Λόγω των ιδιαίτερα 
ισχυρών ανέμων που 
έπνεαν στην περιοχή, το 
μόνο σκάφος που ήταν 
ικανό να πλεύσει σε τέ-
τοιες συνθήκες ήταν 
το Energean Wave, το 
οποίο και αφίχθη στον 
Λιμένα του Πρίνου λίγο 
μετά τις 20.30 και πα-
ρέλαβε 58χρονη ασθενή 
που έπασχε από Οξεία 
Κοιλία (Ειλεός), με τη συ-

νοδεία του γιατρού της. 
Το σκάφος αναχώρησε 
λίγο πριν τις 21.00 για το 
λιμάνι της Καβάλας όπου 
και αφίχθη περίπου μία 
ώρα μετά. Ακολούθησε η 
αποβίβαση της ασθενούς 
και του γιατρού της σε 
ασθενοφόρο του ΕΚΑΒ 
και η μεταφορά τους στο 
Γενικό Νοσοκομείο της 
πόλης.

Με αφορμή την επιτυ-
χή εκτέλεση ακόμη μίας 
ανθρωπιστικής αποστο-
λής του σκάφους της 
Energean, η Δρ. Κατερί-
να Σάρδη, Διευθύνουσα 
Σύμβουλος και Country 

Manager της εταιρείας 
στην Ελλάδα, δήλωσε τα 
εξής:

«Θα ήθελα να συγχα-
ρώ τον καπετάνιο και το 
πλήρωμα του Energean 
Wave καθώς και το ναυ-
τιλιακό τμήμα μας στην 
Καβάλα για την επιτυχή 
εκτέλεση άλλης μία ιδι-
αίτερα δύσκολης απο-
στολής σε μια εξαιρετικά 
επείγουσα κατάσταση 
για έναν συνάνθρωπό 
μας. Η εταιρεία και οι 
εργαζόμενοί της θα είναι 
πάντα δίπλα στην τοπική 
κοινωνία, θα είναι πάντα 
παρόντες όπου μπορούν 

να βοηθήσουν. Ο Πρίνος 
συνεχίζει να προσφέρει 
και θα προσφέρει ακόμη 

περισσότερα στην περιο-
χή μας».

Επείγουσα μεταφορά ασθενούς από την Θάσο στην Καβάλα 
με το Energean Wave

Σε απάντηση του άρ-
θρου του διαδικτυακού 
μέσου kavalanews.gr με 
τίτλο “Ο Δήμος Θάσου 
καλεί του Συλλόγους 
να απέχουν από εκδη-
λώσεις αλλά «ξέχασε» 
κάποιους”, ο Δήμαρχος 

Θάσου κ. Ελευθέριος 
Κυριακίδης αναφέρει τα 
εξής:

«Λαμβάνοντας υπόψη 
τις παρούσες υγειονομι-
κές συνθήκες της COVID 
19, προτείναμε εγγρά-

φως στους συλλόγους, 
που εκτελούν διάφορες 
δραστηριότητες και προ-
γράμματα σε εσωτερι-
κούς, κυρίως, χώρους, 
να απέχουν, με δική τους 
τελική απόφαση, από τις 
δραστηριότητες τους για 

δυο εβδομάδες!

Η επιστολή δεν απεστά-
λη σε συλλόγους αθλητι-
κούς αλλά και σε συλλό-
γους που δεν εκτελούν 
δραστηριότητες σε εσω-
τερικούς χώρους!

Ο ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΓΙΟΥ 
ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΚΑΣΤΡΟΥ 
ΛΙΜΕΝΑΡΙΩΝ, σεβόμε-
νος την επικρατούσα 
κατάσταση, ουδεμία εκ-
δήλωση θα πραγματο-
ποιήσει το διήμερο 17-
18 Ιανουαρίου!!

Οι υπόνοιες για δήθεν 
διακριτική μεταχείρι-
ση εν μέσω Πανδημίας 
χαρακτηρίζονται απλά 
αθλιότητες!»

Γραφείο Δημάρχου

Απάντηση του Δημάρχου Θάσου σε δημοσίευμα για την 
λειτουργία των Συλλόγων

Σήμερα 11 Ιανουαρίου 
2022, με πρωτοβουλία 
του Δημάρχου Θάσου 
κ. Ελευθέριου Κυρια-
κίδη, κατόπιν της από 
10-01-2022 έκδοσης 
του έκτακτου δελτίου 
πρόγνωσης επικίνδυνων 
καιρικών φαινομένων 
από την ΕΜΥ, σύμφωνα 
με το οποίο αναμένονται 
φαινόμενα χιονόπτωσης 
και παγετού, πραγματο-
ποιήθηκε συνάντηση ερ-

γασίας με την συμμετοχή 
εκπροσώπων της Αστυ-
νομικής, της Λιμενικής 
και της Πυροσβεστικής 
αρχής της Θάσου.

Ειδικότερα στη συνά-
ντηση συμμετείχαν ο 
Αντιδήμαρχος Πολιτικής 
Προστασίας και Περι-
βάλλοντος του Δήμου 
Θάσου κ. Πυρήνας Ευ-
στράτιος, ο Πρόεδρος 
του Δημοτικού Λιμενι-

κού Ταμείου Θάσου κ. 
Μανίτσας Δημήτριος, ο 
Διοικητής του Αστυνομι-
κού Τμήματος Θάσου κ. 
Στυλιανός Ψαρογιάννης, 
η Διοικητής του Λιμε-
νικού Τμήματος Θάσου 
κα. Αλατά Ευανθία και 
ο Υποδιοικητής του Πυ-
ροσβεστικού Κλιμακίου 
Θάσου κ. Ρόιδος Αλέξι-
ος.

Συνεργασία του Δημάρχου Θάσου και εμπλεκόμενων φορέων 
για την κακοκαιρία «Διομήδης»



info@enachannel.gr8 ΑΝΑΛΥΤΗΣΠΟΛΙΤΙΚΗ Δευτέρα 17 Ιανουαρίου 2022

Ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας συμμετείχε 
στην Άτυπη Συνάντηση 
Υπουργών Άμυνας της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης η 
οποία πραγματοποιήθη-
κε την Τετάρτη 12 και 
την Πέμπτη 13 Ιανουαρί-
ου 2022 στη Βρέστη της

Ο Υπουργός Εθνικής 
Άμυνας, Νίκος Πανα-
γιωτόπουλος συμμετείχε 
στην Άτυπη Συνάντηση 
Υπουργών Άμυνας της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης, η 
οποία πραγματοποιήθη-

κε την Τετάρτη 12 και 
την Πέμπτη 13 Ιανουαρί-
ου 2022, στη Βρέστη της 
Γαλλίας.

Κατά τις εργασίες της 
πρώτης ημέρας πραγ-
ματοποιήθηκε Γεύμα 
Εργασίας με τη συμμε-
τοχή του Γενικού Γραμ-
ματέα του ΝΑΤΟ, Γιένς 
Στόλτενμπεργκ (Jens 
Stoltenberg) και του 
Αναπληρωτού Γενικού 
Γραμματέα των Ηνωμέ-
νων Εθνών για τις Ει-

ρηνευτικές Επιχειρήσεις, 
Ζαν Πιερ Λακρουά (Jean-
Pierre Lacroix). Συζητή-
θηκε η συνεργασία της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης με 
το ΝΑΤΟ και τον ΟΗΕ, οι 
εξελίξεις στην Ουκρανία 
και οι ενέργειες παρα-
στρατιωτικών μισθοφο-
ρικών οργανώσεων σε 
αφρικανικές χώρες, στην 
Ουκρανία και σε άλλες 
χώρες.

Τη δεύτερη μέρα ο κ. 
Παναγιωτόπουλος συμ-

μετείχε στις σε Συνόδους 
Εργασίας αναφορικά 
με τα Τρέχοντα Θέματα 
(Current Affairs) της Ευ-
ρωπαϊκής Ένωσης και τη 
Διασφάλιση των στρατη-
γικών συμφερόντων της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης στο 
διάστημα.

Επιπροσθέτως, ο Υπουρ-
γός Εθνικής Αμύνης συμ-
μετείχε σε κοινό Γεύμα 
Εργασίας των Υπουργών 
Εξωτερικών και Άμυνας 
των Κρατών-Μελών της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης 
στις Βρυξέλλες, όπου 
έγινε ανταλλαγή από-
ψεων επί του αναθε-
ωρημένου σχεδίου της 
«Στρατηγικής Πυξίδας» 
της Ε.Ε. στις παρεμβά-
σεις του υπογράμμισε ότι 
«συμμεριζόμαστε πλή-
ρως τις ανησυχίες από 
την επέκταση της δρά-
σης μισθοφορικών και 
παραστρατιωτικών ορ-
γανώσεων στο Σαχέλ και 
σε άλλες περιοχές, που 
είναι σημαντικές για την 
άμυνα και την ασφάλεια 
της Ε.Ε. Ευρύτερος στό-
χος θα πρέπει να είναι η 

ανάσχεση της δραστηρι-
ότητας των οργανώσεων 
αυτών και οι κυβερνή-
σεις να τεθούν ευθέως 
προ των ευθυνών τους 
ως προς την επιλογή των 
εταίρων τους».

Επεσήμανε επίσης ότι η 
Ελλάδα υποστηρίζει τη 
διττή προσέγγιση με τη 
Ρωσία, υπό την προϋπό-
θεση ότι ο διάλογος θα 
είναι απόλυτα ευθυγραμ-
μισμένος με τις αρχές 
του Διεθνούς Δικαίου 
και θα διεξαχθεί σε περι-
βάλλον αποκλιμάκωσης. 
«Η Ελλάδα λαμβάνει 
σοβαρά υπόψη τις προ-
κλήσεις και τις απειλές 
που αντιμετωπίζει η Ου-
κρανία και οι υπόλοιποι 
εταίροι και σύμμαχοι της 
ευρύτερης περιοχής της 
Βόρειας και Ανατολικής 
Ευρώπης και υποστηρί-
ζει τις ενέργειες για την 
προάσπιση της εδαφικής 
τους ακεραιότητας, της 
κυριαρχίας τους και των 
κυριαρχικών τους δικαι-
ωμάτων», ανέφερε ο Έλ-
ληνας Υπουργός.

Όσον αφορά στη Στρα-
τηγική Πυξίδα υπογράμ-
μισε ότι αποτελεί το μέσο 
για τη δημιουργία Κοινής 
Στρατηγικής Κουλτούρας 
και πρέπει να λαμβάνει 
υπόψη τις προκλήσεις 
ασφαλείας και απειλές 
που αντιμετωπίζουν όλα 
τα κράτη-μέλη της Ένω-
σης, συμπεριλαμβανομέ-
νης και της κατάστασης 
στην Ανατολική Μεσό-
γειο, σύμφωνα και με  
την ανάλυση απειλών 
επί της οποίας εδράζεται 
η Στρατηγική Πυξίδα.

Στο περιθώριο των ερ-
γασιών της Συνόδου, 
ο κ. Παναγιωτόπουλος 
πραγματοποίησε διμε-
ρείς συναντήσεις με την 
Υπουργό Άμυνας της 
Γαλλίας κ. Φλωράνς 
Παρλύ (Florence Parly) 
και τον Υπουργό Άμυνας 
της Λιθουανίας κ. Αρ-
βίντας Ανουσκάουσκας 
(Arvydas Anuskauskas), 
όπου συζητήθηκαν θέ-
ματα αμοιβαίου ενδια-
φέροντος.

Νίκος Παναγιωτόπουλος
Η Ελλάδα λαμβάνει σοβαρά υπόψη τις απειλές που αντιμετωπίζει η Ουκρανία

Δηλώσεις του βου-
λευτή Καβάλας της 
Νέας Δημοκρατίας με 
αφορμή το άνοιγμα 
των εκπαιδευτικών 
μονάδων

«Παρόλες τις δυσκολίες, 
όπως παντού στον κό-
σμο, έτσι και στη χώρα 
μας οι μαθητές επέστρε-
ψαν στη γνώση και οι 
εκπαιδευτικοί μας στο 
λειτούργημά τους. Μά-
λιστα την πρώτη μέρα 
μαθημάτων, χάρη στο 
σύστημα των μαζικών 
τεστ, εντοπίστηκαν πάνω 
από 15.000 κρούσματα 
κορωνοϊού τα οποία, δι-
αφορετικά, θα κυκλοφο-
ρούσαν στην κοινότητα, 
μεταδίδοντας πολύ πιο 
εύκολα τον ιό».

Αυτό τόνισε ο βουλευτής 
Καβάλας της Νέας Δη-
μοκρατίας Μακάριος Λα-
ζαρίδης, σε συνέντευξή 
του στην «ΕΡΑ Καβάλας» 
και τον δημοσιογράφο 
Σάκη Ασβεστά.

Εκτίμησε δε ότι τις επό-

μενες εβδομάδες θα 
υπάρξουν κάποια προ-
βλήματα, ωστόσο –όπως 
είπε– «θα είναι μικρότε-
ρα από το κέρδος που 
θα έχει η κοινωνία, οι 
γονείς και, κυρίως, τα 
παιδιά μας. Με το ευέ-
λικτο σχέδιο της Πολι-
τείας, τη συμπαράσταση 
των εκπαιδευτικών και 
την κατανόηση όλων, 
κάνουμε ένα βήμα μπρο-
στά. Τα ανοιχτά σχολεία 
μπορούν να γίνουν προ-
άγγελος και της ανοιχτής 
κοινωνίας, όπως είπε και 
ο Πρωθυπουργός, Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης».

Ερωτηθείς για τους τρό-
πους αντιμετώπισης των 
αναμενόμενων αρρυθμι-
ών στα σχολεία εξαιτίας 
της ενδεχόμενης απου-
σίας εκπαιδευτικών, ο κ. 
Λαζαρίδης απάντησε:

«Η Κυβέρνηση έχει τρεις 
τρόπους  για τη διαχείρι-
ση των αρρυθμιών,  που 
αναμένονται – όπως και 
σε άλλους χώρους – στα 
σχολεία, εξαιτίας της εν-
δεχόμενης νόσησης εκ-
παιδευτικών από κορω-

νοϊό και  της προσωρινής 
αδυναμίας τους να προ-
σέλθουν στα μαθήματα. 
Πρώτον, με αναδιάτα-
ξη του δυναμικού μέσα 
στις ίδιες τις μονάδες 
με βάση το πρόγραμμα, 
τις ενέργειες και το σχέ-
διο  που έχουν οι Διευ-
θύνσεις, δεύτερον, με 
επιπλέον προσωπικό και 
τρίτον, υπάρχει η δυνα-
τότητα της τηλεκπαίδευ-
σης, σε περίπτωση που 
χρειαστεί».

Ειδικά για τις προσλή-
ψεις εκπαιδευτικού προ-
σωπικού, ο κ. Λαζαρίδης 
υπογράμμισε την άμεση 
πρόσληψη 4.784 ανα-
πληρωτών εκπαιδευτι-
κών, 3.576 εξ αυτών με 
συμβάσεις τρίμηνης δι-
άρκειας και 1.208 ανα-
πληρωτών, με συμβάσεις 
ως τη λήξη του σχολικού 
έτους.

Όσον αφορά του δια-
γνωστικούς ελέγχους, 
υπενθύμισε πως «η Ελ-
λάδα είναι στις πρώ-
τες θέσεις στην Ευρώ-
πη σε εργαστηριακούς 
και αυτοδιαγνωστικούς 

ελέγχους. Μέχρι τώρα 
έχει οργανώσει και δια-
θέσει 94.000.000 τεστ 
σε 7.800.000 πολίτες. 
Σύμφωνα με τους επι-

στήμονες, μαζί με τους 
εμβολιασμούς είναι η 
καλύτερη απάντηση στην 
πανδημία και ειδικά στην 
μετάλλαξη “Ο”. Γι’ αυτό 

και το πρόγραμμα παρα-
κολούθησης της δημόσι-
ας υγείας συνεχίζεται σε 
ολόκληρη τη χώρα».

Μακάριος Λαζαρίδης
Διασφαλισμένη η ομαλή λειτουργία των σχολείων
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Ενστάσεις για το επίδομα των 250 ευρώ από συνταξιούχους
Μετά από διαμαρτυρίες 
συνταξιούχων, οι οποίοι 
θεωρούν ότι αδικήθη-
καν και δεν έλαβαν το 
επίδομα των 250 ευρώ, 
ο ΕΦΚΑ αποφάσισε να 
δώσει τη δυνατότητας 
υποβολής ένστασης. Η 
διαδικασία θα μπορεί να 
πραγματοποιηθεί έως 
τις 20 Ιανουαρίου μέσω 

ηλεκτρονικού ταχυδρο-
μείου (e-mail). Αφορά 
όμως μόνο εκείνους 
τους συνταξιούχους που 
δεν έλαβαν την έκτακτη 
οικονομική ενίσχυση των 
250 ευρώ στις 29 Δε-
κεμβρίου. Υπενθυμίζεται 
ότι, με βάση τα επίσημα 
στοιχεία του υπουργεί-
ου Εργασίας, το εν λόγω 

επίδομα, χορηγήθηκε σε 
634.027 δικαιούχους, 
δηλαδή σχεδόν 200.000 
λιγότερους από τις αρ-
χικές εκτιμήσεις. Για να 
αποφευχθεί η περίπτωση 
να υπήρξαν λάθη, δίνε-
ται η ευκαιρία υποβολής 
ένστασης από όσους θε-
ωρούν ότι αδικήθηκαν.

Επιπλέον μέτρα στήρι-
ξης εργαζομένων και 
επιχειρήσεων για την 
αντιμετώπιση των οι-
κονομικών επιπτώσε-
ων της πανδημίας του 
κορωνοϊού τον Ιανου-
άριο ανακοίνωσαν το 
πρωί της Παρασκευής 
τα υπουργεία Οικονο-
μικών, Ανάπτυξης και 
Εργασίας.

Σύμφωνα με τη σχετική 
ανακοίνωση τα μέτρα εί-
ναι τα ακόλουθα:

Επέκταση των προσωρι-
νών αναστολών εργασί-
ας εργαζομένων με απο-
ζημίωση ειδικού σκοπού 
σε επιπλέον κλάδους, με 
οριοθέτηση ποσοστού 
επί του απασχολούμενου 
προσωπικού που δύναται 
να τίθεται σε αναστολή.

Από την 1η/1/2022 
και έως τις 31/1/2022 
έχουν ήδη δυνατότητα 
να θέτουν σε προσωρινή 
αναστολή το 100% των 
εργαζομένων τους απο-
κλειστικά οι επιχειρήσεις 
στους ακόλουθους κλά-
δους:

Νυχτερινά κέντρα και 
Μπαρ
Αίθουσες συναυλιών και 
επαγγέλματα συναφή με 

τη μουσική.

Υπενθυμίζεται ότι οι ερ-
γαζόμενοι που τίθενται 
σε προσωρινή αναστολή 
σύμβασης εργασίας είναι 
δικαιούχοι αποζημίωσης 
ειδικού σκοπού, αναλο-
γικά για το διάστημα που 
τίθενται σε αναστολή, 
υπολογιζόμενης επί πο-
σού 534 ευρώ μηνιαίως.

Για το ανωτέρω χρονικό 
διάστημα καλύπτονται 
αναλογικά και οι πλήρεις 
ασφαλιστικές εισφορές, 
υπολογιζόμενες επί του 
ονομαστικού μισθού, 
από τον Κρατικό Προϋ-
πολογισμό.

1.α. Από τις 14/1/2022 
και έως τις 31/1/2022 
επεκτείνεται η δυνατό-
τητα να θέτουν σε ανα-
στολή το 100% των 
εργαζομένων τους οι 
επιχειρήσεις στους ακό-
λουθους κλάδους:

Τέχνες του θεάματος και 
θέατρα
Χώροι εκδηλώσεων και 
θεαμάτων

Διοργάνωση γάμων και 
εκδηλώσεων

Παιδότοποι.

1.β. Από τις 14/1/2022 
και έως τις 31/1/2022 
επεκτείνεται η δυνατό-
τητα να θέτουν σε ανα-
στολή έως 25% των 
εργαζομένων τους και 
τουλάχιστον έναν εργα-
ζόμενο οι επιχειρήσεις 
στους ακόλουθους κλά-
δους:

Εστίαση
Υπηρεσίες τροφοδοσίας 
εκδηλώσεων (catering)

Ξενοδοχεία

Ταξιδιωτικά γραφεία και 
υπηρεσίες κρατήσεων

Κινηματογράφοι

Οργάνωση συνεδρίων 
και εμπορικών εκθέσεων

Γυμναστήρια

Αθλητική εκπαίδευση και 
αθλητικές δραστηριότη-
τες

Σχολές χορού

Φυσική ευεξία

Πάρκα αναψυχής και θε-
ματικά πάρκα

Καζίνο.

Το κόστος της επέκτασης 

του μέτρου εκτιμάται σε 
30 εκατ. ευρώ για το 
υπόλοιπο του μηνός Ια-
νουαρίου.

Ειδικό πρόγραμμα ενί-
σχυσης επιχειρήσεων 
επιλεγμένων κλάδων 
που πλήττονται σημαντι-
κά, από το Πρόγραμμα 
Δημοσίων Επενδύσεων
Οι επιλέξιμοι κλάδοι πε-
ριλαμβάνουν, μεταξύ άλ-
λων:

Οργάνωση συνεδρίων 
και εμπορικών εκθέσεων
Οργάνωση εκδηλώσεων

Υπηρεσίες τροφοδοσίας 
εκδηλώσεων (catering)

Σχολές χορού

Νυχτερινά κέντρα δια-
σκέδασης.

Προϋποθέσεις εφαρμο-
γής: Μείωση τζίρου με-
ταξύ 2019 και 2020 άνω 
του 50%.

Ύψος ενίσχυσης: 8% επί 
του τζίρου του 2019. 
Ανώτατο όριο ενίσχυσης: 
400.000 ευρώ.

Το κόστος του μέτρου 
εκτιμάται σε 42 εκατ. 
ευρώ, με χρηματοδότηση 
από το ΕΣΠΑ-REACT EU.

Αναστολή καταβολής της 
δόσης Ιανουαρίου 2022 
ρυθμισμένων οφειλών 
στη φορολογική διοί-
κηση επιχειρήσεων που 
πλήττονται σημαντικά 
και εργαζομένων των 
οποίων η σύμβαση εργα-
σίας τίθεται προσωρινά 
σε αναστολή.

Στις επιχειρήσεις που 
πλήττονται σημαντικά 
(σύμφωνα με τη λίστα 
ΚΑΔ των οποίων το 
100% των εργαζομέ-
νων δύναται να τεθεί 
σε προσωρινή αναστολή 
εργασίας ως ανωτέρω), 
παρέχεται η δυνατότητα 
αναστολής καταβολής 
της δόσης Ιανουαρί-
ου 2022 ρυθμισμένων 

οφειλών στη φορολογι-
κή διοίκηση και η απο-
πληρωμή της μετατίθεται 
στο τέλος της ισχύουσας 
ρύθμισης.

Για τους εργαζόμενους 
ανά την επικράτεια των 
οποίων η σύμβαση ερ-
γασίας τίθεται σε ανα-
στολή, παρέχεται η δυ-
νατότητα αναστολής 
καταβολής της δόσης 
Ιανουαρίου 2022 ρυθ-
μισμένων οφειλών στη 
φορολογική διοίκηση και 
η αποπληρωμή της με-
τατίθεται στο τέλος της 
ισχύουσας ρύθμισης.

Το κόστος εκτιμάται σε 8 
εκατ. ευρώ.

Νέα μέτρα στήριξης για τον Ιανουάριο
Τι ισχύει για αναστολές εργασίας, ποιους αφορά
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

ΜΕΛΕΤΗ ΠΑΙΔΙΩΝ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 
ΚΑΙ ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΟΠΩΣ ΤΟΤΕ..

Το Ελληνικό κράτος μετά την επανάσταση της 3ης Σεπτεμβρίου 1843 σταμάτησε να πλη-
ρώνει τα δάνειά του.

Οι μεγάλες δυνάμεις δεν αντέδρασαν μάλλον γιατί ο ρόλος του Βασιλιά Όθωνα περιορί-
στηκε και αποδυναμώθηκαν οι απαιτήσεις του να ενωθεί η Κρήτη με την Ελλάδα.

Τότε ο Μαυροκορδάτος απευθύνθηκε στον Ι. Κωλέτη που είχε γίνει πρωθυπουργός και τον 
ρώτησε ‘’Να δούμε τώρα πως θα ξεπληρώσουμε τα χρέη μας!’’

΄΄Μάλλον πρέπει να δούμε πώς δε θα ξεπληρώσουμε!’’ απάντησε ο πρωθυπουργός.

Είναι γεγονός ότι τα 
ελληνικά σχολεία 
ήδη από τις τάξεις 

του Δημοτικού και Γυ-
μνασίου δίνουν ιδιαίτερη 
βαρύτητα στη μελέτη των 
παιδιών στο σπίτι. Τις πε-
ρισσότερες φορές, τα παι-
διά γυρνούν στο σπίτι από 
το σχολείο και έχουν να 
κάνουν αρκετές ασκήσεις 
και να αποστηθίσουν πολ-
λές σελίδες θεωρίας.

Έτσι, η καθημερινότητα 
των παιδιών γίνεται αρκε-
τά κουραστική και επίπο-
νη καθώς τα περισσότερα 
παιδιά παρακολουθούν 
εξωσχολικές δραστηρι-
ότητες, μαθαίνουν ξένες 
γλώσσες, οπότε αυξάνεται 
και ο όγκος εργασιών που 
συσσωρεύονται για να γί-
νουν στο σπίτι. 

Δεν είναι τυχαίο λοιπόν το 
γεγονός ότι τα παιδιά της 
νέας γενιάς είναι πολύ αγ-
χωμένα, κουρασμένα, δε 
χαίρονται τη παιδική τους 
ηλικία και εμφανίζουν 
πολλά ψυχοσωματικά 
προβλήματα. Η κατάσταση 
αυτή φυσικά επηρεάζει τη 
σχέση τους με τους γονείς, 
τους εκπαιδευτικούς αλλά 
και τη σχέση τους με τον 
εαυτό τους και την εξέλιξή 
τους.

Πώς μπορούμε λοιπόν να 
βοηθήσουμε τη καθημερι-
νότητα των παιδιών μας, 
να οργανώσουμε και να 
βελτιώσουμε τη καθημε-
ρινότητά τους είτε ως γο-
νείς, είτε ως εκπαιδευτικοί;

Ως εκπαιδευτικοί πρέπει 
να αφήσουμε τη φαντασία 
μας ελεύθερη! Να γίνουμε 
ευέλικτοι και δημιουργικοί 

στη διδασκαλία μας ώστε 
το μάθημα να γίνει ενδια-
φέρον, κεφάτο, βιωματικό 
και τα παιδιά να αισθάνο-
νται ότι συμμετέχουν στη 
διεξαγωγή του. Η ενασχό-
ληση και η ενημέρωση για 
τη ζωή και τα ενδιαφέ-
ροντα των μαθητών μας, 
μπορεί να κάνει τη δουλειά 
μας πολύ πιο ευχάριστη 
και τη διδασκαλία μας στα 
παιδιά αποτελεσματική.

Ως γονείς πρέπει να θέ-
τουμε όρια στα παιδιά μας. 
Δε πρέπει να τα πιέζουμε 
να διαβάζουν υπερβολικά 
πολλές ώρες. Η ποιότητα 
είναι πάντα πιο αποτελε-
σματική από τη ποσότητα. 
Επίσης πρέπει να μάθουμε 
στα παιδιά να διαβάζουν 
και όχι να τα διαβάζου-
με εμείς καθώς πρέπει να 
μάθουν να γίνονται υπεύ-
θυνα και να τους καλλιερ-
γήσουμε την αυτοπεποί-
θηση ότι ακόμα και χωρίς 
τη βοήθειά μας μπορούν 
να τα καταφέρουν στα μα-
θήματά τους. Χρειάζεται 
να παρέχουμε περιβάλλον 
ήσυχο και πλήρες εξοπλι-
σμένο που να τα εμπνέ-
ει να διαβάσουν σωστά. 
Τέλος χρειάζεται να τα 
ακούμε και να συμπάσχου-
με με τους φόβους και τις 
ανησυχίες τους καθώς και 
να τους προτείνουμε να 
εμπλακούν σε δραστηριό-
τητες στις οποίες μπορούν 
να αναπτύξουν το πνεύμα 

και τη κριτική σκέψη τους.

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

H κυρία Α.Β ρωτάει: ΄΄…
Είμαι μητέρα ενός παιδιού 
Α Δημοτικού. Θα ήθελα τη 
συμβουλή σας για το πώς 
πρέπει από τώρα το παιδί 
μου να διαβάζει σωστά και 
να θέσουμε σωστές βάσεις 
για να μη δυσκολευτεί στις 
μεγαλύτερες τάξεις. Να 
διαβάζω μαζί του;..’’

Αγαπητή κυρία,
Όλο και περισσότεροι γο-
νείς αναρωτιούνται για το 
ίδιο θέμα. Η ύλη των παι-
διών έχει δυσκολέψει, οι 
γονείς εργάζονται πολλές 
ώρες. Αγχώνονται για το 
πώς να χειριστούν σωστά 
το θέμα της μελέτης των 
παιδιών τους. 
Η σωστή μελέτη του παι-
διού στο σπίτι, προϋπο-
θέτει ένα σωστά εξοπλι-
σμένο γραφείο με όλα τα 
απαραίτητα σύνεργα που 
θα χρειαστεί για να μελε-
τά άνετα και ευχάριστα. 
Επιπλέον είναι λάθος το 
παιδί να διαβάζει μαζί σας. 
Εσείς χρειάζεται να το ορ-
γανώσετε, να του δείξετε 
πώς να διαβάζει σωστά 
αλλά αυτόνομα και να το 
βοηθάτε μόνο στις πραγ-
ματικές απορίες του.  Αν 
θεωρείτε ότι αυτό είναι 
δύσκολο, καλό θα ήταν 
να εμπιστευτείτε το παιδί 
σας σε ειδικά και εξειδι-
κευμένα κέντρα μελέτης 
όπου μαθαίνουν στα παι-
διά τεχνικές μελέτης ώστε 
να αποφευχθούν λάθη και 
εντάσεις ανάμεσά σας.

Ευχές για επιτυχία

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‘’Η ποιότητα 
είναι πάντα πιο 
αποτελεσματι-
κή από τη πο-
σότητα ‘’

ΙΣΟΚΡΑΤΗΣ

Ο περήφημος ρήτορας ήταν εκ φύσεως πολύ δειλού 
χαρακτήρα και ποτέ σχεδόν δεν ανέβαινε ο ίδιος στο 
βήμα για να δημηγορήσει. Όταν κάποτε τον ρώτησαν 
γιατί προτιμούσε να διδάσκει παρά να δημηγορεί, 
απάντησε:

‘’ Και το ακόνι δεν κόβει, κάνει όμως τα ξίφη να κό-
βουν!’’

18.1.1833 Φθάνει στο Ναύπλιο ο Όθωνας ο πρώτος Βα-
σιλιάς της Ελλάδας. Ήταν δευτερότοκος γιος του Βασιλιά 
Λουδοβίκου Βαυαρίας και της Βασίλισσας Θηρεσίας. Η 
εκλογή του έγινε μετά τη δολοφονία των Ι. Καποδίστρια με 
Ελληνικό αίτημα στις Μεγάλες Δυνάμεις. Μέχρι την ενηλι-
κίωσή του εκπροσωπήθηκε από την Αντιβασιλεία που συ-
νέβαλε στη  οργάνωση του Ελληνικού κράτους. Προτίμησε 
την εκθρόνισή του παρά τον εμφύλιο σπαραγμό. Πέθανε 
στην εξορία φορώντας φουστανέλα το 1867. Η σύζηγός 
του Αμαλία πέθανε το 1875. Ίδρυσε μεταξύ άλλων το Πα-
νεπιστήμιο και την Εθνική Τράπεζα. Κατηγορήθηκε για αυ-
ταρχισμό. Ήταν οραματιστής της ‘’Μεγάλης Ιδέας’’.

............................................................................................................

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν….. 
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Για να βάλω τα πράγ-
ματα σε μια σειρά, ο 
Βασίλης ήταν φοι-

τητής του τμήματος κινη-
ματογράφου, στα Ψαχνα 
Εύβοιας, είναι ένα τμήμα 
του ΕΚΠΑ στα Ψαχνά 
Εύβοιας. Αυτή την στιγ-
μή είναι φοιτητής στις 
θεατρικές σπουδές και η 
επιλογή του ήταν να αλ-
λάξει τμήμα, μη ανερχό-
μενος την συμπεριφορά 
των συμφοιτητών του 
και μη θέλοντας να ξανά 
συνάντηση όλα αυτά που 
τον συνέδεαν με τις κα-
κές μνήμες. 

Όλα ξεκίνησαν όταν πριν 

κάποιους μήνες αναρτή-
θηκε ένα βίντεο στο κοι-
νωνικό δίκτυο YouTube, 
ένα βίντεο κατάπτυστο, 
με πρόστυχα λόγια, τα 
οποία αναφέρονταν 
κατά του εντολέα μου, 
δηλαδή ονομαστικά 
προς αυτόν. Αυτό το βί-
ντεο έλαβε παρά πολλές 
προβολές, αναπαραχθεί 
κυρίως μέσα στην φοιτη-
τική κοινότητα. Υπάρχει 
μια ειδική διαδικασία δι-
αδικαστικά για αυτή την 
υπόθεση και βρισκόμα-
στε στο στάδιο της προ-
καταρτικής εξαίρεσης, 
θεωρώ ότι είναι ζήτημα 
χρόνου και η άσκηση δι-

ώξεων, κινείται με ταχύς 
ρυθμούς, σχετικά, η ει-
σαγγελία, γιατί είναι ένα 
ζήτημα κει μια υπόθεση 
η οποία είναι τεχνικά 
πολύπλοκη, υπέροχη το 
διαδύκτιο στην μέση και 
η δίωξη ηλεκτρονικού 
εγκλήματος. Από εκεί και 
πέρα, το νέο συμβάν που 
έγινε και προστέθηκε σε 
αυτή την υπόθεση, ήταν 
προ ημερών, το σύνθημα 
που γράφτηκε στο τοίχο 
του σπιτιού του, « Όλοι 
σε θέλουμε νεκρό». Ήταν 
ένα μήνυμα που το οποίο 
αυτό λέξη έχει χρησιμο-
ποιηθεί και στο βίντεο, 
όποτε αναπότρεπτα μας 

δημιουργεί, κάποιες υπό-
νοιες συσχετίσεις με την 
προηγούμενη υπόθεση, 
άμεσα θα καταθέσουμε 
έγκληση κατά αγνώστων 
και το αδίκημα τόσο 
φθορά ξένης ιδιοκτησίας 
όσο και απειλής. 

Αυτό που μου έχει πει ο 
εντολέας μου, και δεν 
έχω κανένα λόγο να 
μην το πιστέψω, γιατί σε 
όλη αυτή την πορεία τον 
έχουμε γνωρίσει τον Βα-
σίλη και καταλαβαίνουμε 
αμέσως τι παιδί είναι, 
ξέρετε αυτές οι συμπε-
ριφορές δεν είναι απα-
ραίτητες ότι έχει προη-

γηθεί κάτι και όλο αυτό 
γίνεται σαν αντίποινο, 
αλλά ακόμα και έτσι να 
είναι, που δεν συντρέχει 
σε αυτή την περίπτωση, 
δεν είναι λόγος αυτός 
που αμνηστεύει αυτές τις 
πράξεις. Τα παιδιά που 
συνήθως πέφτουν θύ-
ματα bullying, είναι παι-
διά τα οποία δεν έχουν 
αναπτυγμένα τα ίδια 
κοινωνικά αντανακλα-
στικά, δηλαδή είναι πιο 
εσωστρεφή, έχουν μια 
παλιού τύπου ευγένεια, 
περιθωριοποιούνται για 
αυτόν τον λόγο και γί-
νονται βορά σε κάποιος 
«μάγκες» , « νταήδες» , 
αντίστοιχα και ειδικά σε 
αυτές τις ηλικίες. 

Τα παιδιά της υπόθεσης 
είναι ενήλικες, βέβαια 
είναι νέοι, ειναι στο όριο 
της ενηλικίωση. 
Αλλά ακόμα κι σε αυτές 
τις ηλικίες των εφήβων, 
τα παιδιά και οι έφηβοι 
μπορούν να γίνουν αρ-
κετά σκληροί στις αντι-
δράσεις τους. 

Πως νιώθει ο Βασίλης 
και τι σας έχει μεταφέ-
ρει;

Όλο αυτό που γίνεται 
δεν είναι κρι καινούργιο 
για τον Βασίλη. Υπάρχει 
τώρα η αναμόχλευση 
λόγο του συνθήματος 
που γράφτηκε στο σπίτι 

του. Το πρώτο διάστημα 
ήταν παρά πολύ δύσκο-
λο και πήρε ο ιδιος, προ-
σωπικά την απόφαση, να 
αλλάξει και σχολή. Θεω-
ρώ ότι πλέον είναι σε ένα 
στάδιο που όλο αυτό το 
διαχειρίζεται ικανοποιη-
τικά, με σθένος και αξιο-
πρέπεια, τόσο αυτός όσο 
και η οικογένεια του Από 
εκεί και πέρα η υπόθεση 
εκκρεμεί διαδικαστικά, 
πολύ σύντομα θα έχουμε 
εξελίξεις. 

Το σύνθημα γράφτη-
κε στην οικία του εκεί 
που σπουδάζει;

Η υπόθεση αφορά τον 
Βασίλη κι συμφοιτητές 
του και βρίσκεται στο 
Εφετείο Θράκης. Ωστό-
σο το σύνθημα γράφτηκε 
στο πατρικό του και όχι 
στην φοιτητική του κα-
τοικία. 

Σε τι στάδιο βρίσκεται 
η υπόθεση αυτή την 
στιγμή;

Η υπόθεση με το βίντεο 
βρίσκεται σε εξελιξη, 
λαμβάνονται καταθέσεις, 
βρίσκεται στο στάδιο 
προκαταρτικής εξέτασης 
και θεωρώ ότι σε πολύ 
εύλογο διάστημα και σύ-
ντομα θα έχουμε άσκηση 
διώξεων.

Ροδόπη 
Άσκηση bullying στην οικία ενός 22 χρόνου φοιτητή 
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Αντίθετοι με την επι-
στράτευση ιδιωτών με 
τον τρόπο που εφαρ-
μόστηκε, είναι οι Ια-
τρικοί Σύλλογοι Ανα-
τολικής Μακεδονίας 
και Θράκης.

Σε κοινή τους ανακοί-
νωση οι Σύλλογοι ξεκα-
θαρίζουν πως η στήριξη 
του ΕΣΥ είναι αναγκαία 
όμως χαρακτηρίζουν βί-
αια και αποσπασματικά 
τα μέτρα που πάρθηκαν.  
Παράλληλα καταθέσουν 
μια δέσμη 10 μέτρων 
καλώντας την πολιτεία 
να τα υιοθετήσει για την 
αποτελεσματικότητα λει-
τουργία του ΕΣΥ.

Αναλυτικά η ανακοίνωση 
των Ιατρικών Συλλόγων 
της ΑΜΘ:

«Οι Ιατρικοί Σύλλογοι 

Ανατολικής Μακεδονί-
ας και Θράκης, θεσμι-
κοί θεματοφύλακες της 
Δημόσιας Υγείας, από 
την αρχή της πανδημί-
ας καταθέταμε συνεχώς 
προτάσεις για τη σωστή 
και έγκαιρη διαχείριση 
της Covid-19. Μετά την 
προαναγγελθείσα και 
από χθες υλοποιούμε-
νη πλέον επιστράτευση 
ελευθεροεπαγγελματι-
ών ιατρών, ερήμην των 
Ιατρικών Συλλόγων, εί-
μαστε υποχρεωμένοι να 
τονίσουμε τα εξής: Η πί-
εση στο ΕΣΥ εξαιτίας της 
πανδημίας εδώ και δύο 
χρόνια είναι δεδομένη 
και η ανάγκη στήριξης 
του προσωπικού του ΕΣΥ 
απολύτως αναγκαία.

Η λήψη όμως βίαιων 
και αποσπασματικών 
μέτρων που κατά το πα-

ρελθόν δεν έχουν επι-
φέρει τα αναμενόμενα 
αποτελέσματα πρέπει 
άμεσα να επανεξεταστεί. 
Η επιστράτευση εν και-
ρώ ειρήνης, αποτελεί το 
έσχατο μέσο για μία πο-
λιτεία, το οποίο μπορεί 
και πρέπει να αποφεύγε-
ται. Οι Ιατρικοί Σύλλογοι 
δηλώσαμε και δηλώνου-
με κάθετα αντίθετοι σε 
αυτό, το οποίο δεν θα 
χρειαζόταν αν είχαν ει-
σακουστεί οι προτάσεις 
μας όλο αυτό το διάστη-
μα. Επιπλέον, οι γιατροί 
που επιστρατεύονται, 
απομακρύνονται από την 
Πρωτοβάθμια Φροντί-
δα Υγείας, που αποτελεί 
τείχος προστασίας για τα 
νοσοκομεία και η οποία 
έτσι αποδυναμώνεται.

Ζητούμε λοιπόν, εκ νέου, 
την ύστατη πλέον ώρα, 

άμεσα την υλοποίηση 
των παρακάτω μέτρων:

1) Να κληθούν όλοι οι 
συνάδελφοι που βρί-
σκονται σε αναμονή για 
έναρξη ειδικότητας Πα-
θολογίας, Πνευμονολο-
γίας, Γενικής Ιατρικής 
και Αναισθησιολογίας, 
να υπογράψουν σύμβα-
ση εθελοντικής εργασίας 
στο ΕΣΥ για όσο χρόνο οι 
ανάγκες της πανδημίας 
το απαιτήσουν, με συνυ-
πολογισμό του χρονικού 
διαστήματος αυτού ως 
χρόνου λήψης ειδικότη-
τας.

2) Να εκδοθούν άμεσα 
όλα τα ΦΕΚ διορισμών 
κρίσεων γιατρών ΕΣΥ 
που έχουν ολοκληρωθεί. 
Παράλληλα, ολοκλήρω-
ση όλων των εν εξελίξει 
κρίσεων για θέσεις στο 
ΕΣΥ, τάχιστα και σε διά-
στημα που δεν θα υπερ-
βαίνει τον ένα μήνα.

3) Άμεση υλοποίηση της 
πρόσφατης νομοθετικής 
ρύθμισης περί πρόσκαι-
ρης ανακατανομής προ-
σωπικού εντός του ΕΣΥ.

4) Άμεση υπογραφή 
νέων συμβάσεων των 
γιατρών που απασχο-
λούνταν εθελοντικά στο 
ΕΣΥ και των οποίων η 
σύμβαση διακόπηκε την 
31/12/2021.

5) Να δοθεί άμεσα η δυ-

νατότητα σε ιδιώτες για-
τρούς να απασχοληθούν 
εθελοντικά στα εμβολια-
στικά κέντρα, προκειμέ-
νου οι εκεί απασχολού-
μενοι γιατροί του ΕΣΥ να 
επανέλθουν στα καθήκο-
ντά τους στα νοσοκομεία 
και τα Κέντρα Υγείας.

6) Προκήρυξη όλων των 
κενών οργανικών θέσε-
ων ιατρών στα Νοσοκο-
μεία και στα Κέντρα Υγεί-
ας όλης της χώρας, με 
άμεση προτεραιότητα σε 
ακριτικές, απομακρυσμέ-
νες, δυσπρόσιτες και νη-
σιωτικές περιοχές, πάγιο 
και διαχρονικό αίτημα 
της Ιατρικής Κοινότητας. 
Αναμόρφωση του θε-
σμικού πλαισίου των δι-
αδικασιών προκήρυξης, 
κρίσεων και πρόσληψης, 
ώστε να ολοκληρώνε-
ται η τοποθέτηση των 
γιατρών σε σύντομο δι-
άστημα, το οποίο δεν 
θα υπερβαίνει τους δύο 
μήνες.

7) Προγραμματισμός των 
προσλήψεων στο ΕΣΥ σε 
βάθος διετίας, ώστε να 
έχει ολοκληρωθεί η πρό-
σληψη πριν την αποχώ-
ρηση των συναδέλφων 
λόγω συνταξιοδότησης.

8) Παροχή κινήτρων για 
τη στελέχωση του ΕΣΥ, 
ώστε να μην βγαίνουν 
άγονες οι προκηρύξεις 
μόνιμου προσωπικού. 
Πρέπει οπωσδήποτε να 

αντιμετωπισθούν οι βα-
σικές αιτίες που ωθούν 
τους περισσότερους νέ-
ους συναδέλφους να 
εγκαταλείπουν τη χώρα 
και να αναζητούν ερ-
γασία στο εξωτερικό, 
ακόμα και σε γειτονικές 
χώρες, όπου οι συνθήκες 
εργασίας είναι πολύ κα-
λύτερες. Αναγκαία συν-
θήκη η αναπροσαρμογή 
μισθολογίου των Ιατρών 
του ΕΣΥ, που θα είναι 
ανάλογο με αυτό των 
υπολοίπων χωρών της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης.

9) Παροχή ιδιαίτερων 
κινήτρων για άγονες ει-
δικότητες, ώστε να αντι-
μετωπιστεί το πρόβλημα 
της έλλειψης και ειδικευ-
ομένων ιατρών, οι οποίοι 
επιπλέον της εκπαίδευ-
σής τους, παρέχουν ση-
μαντικότατες υπηρεσίες 
στο σύστημα υγείας.

10) Σταθερή, ουσιαστική 
και διαχρονική συνερ-
γασία με τους Ιατρικούς 
Συλλόγους και τον ΠΙΣ, η 
οποία είναι βέβαιο ότι θα 
βοηθήσει στην επίλυση 
πολλών προβλημάτων 
και την αποτροπή απο-
φάσεων και καταστά-
σεων οι οποίες θίγουν 
καίρια την επιστημονική 
υπόσταση των Ιατρών 
και την προάσπιση της 
Δημόσιας Υγείας και σε 
καμία περίπτωση δεν 
αποτελούν ουσιαστική 
λύση στο πρόβλημα».

Κάθετα Αντίθετοι με την επιστράτευση ιδιωτών γιατρών οι 
Ιατρικοί Σύλλογοι ΑΜ-Θ

“Μικρό καλάθι” φαί-
νεται πως κρατούν οι 
ειδικοί και οι επιστή-
μονες για την μείωση 
των κρουσμάτων της 
Όμικρον στην χώρα. 

Όπως τόνισε στο Radio 
ENA 90,5 και στον 
Απόστολο Ατζεμιδάκη 
ο παθολόγος Μιχάλης 
Σωτηρόπουλος η μείωση 
των κρουσμάτων οφεί-
λεται στον φόβο του κό-
σμου αλλά και στα περι-
οριστικά μέτρα τα οποία 
επιβλήθηκαν.

Σχολιάζοντας την πα-
ράταση που δόθηκε στα 
περιοριστικά μέτρα ο κ. 
Σωτηρόπουλος πρόσθε-

σε ότι είναι εύλογο να 
παραπονιούνται οι επαγ-
γελματίες αλλά από την 
άλλη πλευρά δεν γίνεται 
να υπάρχει μουσική στα 
καταστήματα και να πε-
θαίνουν 100 άτομα την 
ημέρα.

Όσον αφορά τους εμβο-
λιασμούς παρατήρησε 
ότι εκεί υπάρχει σημαντι-
κή αύξηση. Έκανε λόγο 
ότι και αυτό υπάρχει φό-
βος των πολιτών για την 
μετάλλαξη Όμικρον ενώ 
σημαντική ήταν και η επι-
βολή του προστίμου.

Τέλος όσον αφορά την 
4η δόση ο ίδιος δεν 
έκρυψε τις επιφυλάξεις 

του, καθώς όπως τόνι-
σε αρκετοί είναι οι ειδι-
κοί και οι επιστήμονες οι 
οποίοι κάνουν λόγο πως 
η όποια συζήτηση για τέ-
ταρτη δόση κατά του συ-
γκεκριμένου στελέχους 
το οποίο έχει αποδυνα-
μώσει δεν θα ωφελήσει 
σε κάτι.

Αποκάλυψε μάλιστα ότι 
ετοιμάζονται δύο νέα 
εμβόλια, ένα κατά της 
Όμικρον και ένα κατά 
όλων των κορωνοϊών 
που έχουν παρουσιαστεί 
μέχρι και σήμερα αλλά 
ακόμα είναι αρκετά νω-
ρίς για να δοθούν προς 
χορήγηση.

Σωτηρόπουλος
“Μικρό καλάθι” για την μείωση των κρουσμάτων – Τι είπε για την 4η δόση
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ΠΡΟΧΩΡΟΥΝ ΣΗΜΑΝΤΙΚΑ ΤΕΧΝΙΚΑ ΕΡΓΑ
«ΤΟ ΠΕΡΙΓΙΑΛΙ ΑΛΛΑΖΕΙ ΟΨΗ»
ΤΙ ΔΗΛΩΝΕΙ Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ Γ. ΙΑΚΩΒΙΔΗΣ

Δευτέρα 17 Ιανουαρίου 2022

Στην εκπομπή ΑΝΑ-
ΛΥΤΗΣ του ΕΝΑ 
CHANNEL με τον 

Απόστολο Ατζεμιδάκη 
φιλοξενήθηκε ο Αντιδή-
μαρχος Τεχνικών Υπηρε-
σιών Καβάλας κ. Γιάννης 
Ιακωβίδης.

Ο κ. Ιακωβίδης αναφέρ-
θηκε σε αρκετά θέματα 
που αφορούν την τοπική 
επικαιρότητα, σχοίάζο-
ντας φυσικά πρώτα από 
όλα την έναρξη εργασι-
ών για το φυσικό αέριο.

‘’Με τη διαχείριση του 
έργου είτε της ΔΕΔΑ 
είτε των εκπροσώπων 
της εταιρείας κατασκευ-
άστριας των εργολάβων, 
έχουμε κουβεντιάσει 
προσεγγίσαμε το θέμα 
αρκετά προσεκτικά κανά 
δυο φορές τουλάχιστον, 
επεμβαίνουν οι κύριοι με 
πρωτοβουλίες που δεν 
μας ενημερώνουν βέ-
βαια πάντα στην περιοχή 
του Περιγιαλίου. Προ-
χωρούν με πολύ γορ-
γούς ρυθμούς παρακο-
λουθούμε τις εργασίες. 
Έχουμε στο νου μας μια 
προτεραιότητα που θα 
θέλαμε να υιοθετηθεί ως 
προς τους δρόμους και 

το πρόγραμμα που πρέ-
πει να εφαρμοστεί. δεν 
συμπίπτει πάντα με τον 
προγραμματισμό που κά-
νουν οι κύριοι για δικούς 
τους λόγους αλλά νομί-
ζω ότι θα καταφέρουμε 
σε αγαστή συνεργασία 
που λένε να μπορέσει 
να προχωρήσει το έργο 
απρόσκοπτα και να μη 
γίνεται εμπόδιο η εφαρ-
μογή αυτού του μεγάλου 
έργου, μεγαλόπνοο δη-
λώνουμε τον προγραμ-
ματισμό που έχει ο δή-
μος για τα δικά του έργα 
γιατί αντιλαμβάνεστε ότι 
θα πρέπει να προχωρούν 
αυτοί εργασίες σε πε-
ριοχές που σκοπεύει να 
κάνει ο δήμος γιατί δεν 
θα θέλαμε ούτε σε με-
γάλη έκταση πρόσφατες 
ή επόμενες ασφαλτο-
στρώσεις να δημιουρ-
γούν προβλήματα και 
συγκρούσεις ούτε στην 
πλατεία Καπνεργάτη αν 
θέλετε για παράδειγμα 
να μπορούμε να ξεκινή-
σουμε εργασίες και να 
αποτραπούν στην πορεία 
από την επέμβαση των 
εργασιών για το φυσικό 
αέριο.’’ Σχολιάζει χαρα-
κτηριστικά.

Ταυτοχρόνως ο κ. Αντι-
δήμαρχος τονίζει  ‘’Οι 
ενέργειες που γίνονται 
είναι, καταθέτει η πλευ-
ρά η μία την άλλη το 
προγραμματισμό της για 
να μπορέσουμε να μην 
γίνουμε ο ένας εμπό-
διο στον άλλον. Αλλά η 
εφαρμογή του φυσικού 
αερίου και ο προγραμ-
ματισμός που έχει εμ-
φανίζει την απάθεια των 
πελατών που θα προκύ-
ψουν για να προχωρή-
σουν στη μία ή την άλλη 
κατεύθυνση. Δεν είναι 
δηλαδή προαποφασι-
σμένο πως θα κινηθούν 
και αυτό λίγο δημιουργεί 
μια ανασφάλεια. εμείς 
όμως προσπαθούμε με 
τον προγραμματισμό των 
δικών μας να είμαστε 
ξεκάθαροι ώστε να μην 
προκύψουν προβλήμα-
τα. Μάλιστα αν θυμάστε 
την κεντρική εισήγηση 
που έγινε στο διοικητή-
ριο από τους προϊστα-
μένους της ΔΕΔΑ ειπώ-
θηκε ότι οι εργασίες θα 
γίνουν στα πλαίσια του 
εμπορικού των αναγκών 
των εμπορικών αναγκών 
της επιχείρησης δηλα-
δή όπου θα προκύψουν 
ανάγκες και πελάτες. 

εκεί θα δοθεί προτεραι-
ότητα. αυτό είναι λίγο 
κινούμενη άμμος όπως 
αντιλαμβάνονται σωστά 
τα διευθετήσουμε όμως 
πιστεύω αποτελεσματικά 
για να μη θιγούν και τα 
συμφέροντα των έργων 
του δήμου.’’

‘Ένα μεγάλο ωστόσο ζή-
τημα είναι φυσικά και οι 
εργασίες στο Περιγιάλι 
αλλά και οι δεσμεύσεις 
του Υπουργείου Μετανά-
στευσης, ο κ. Ιακωβίδης 
ξεκαθαρίζει ‘’ όσον αφο-
ρά τα έργα που ξεκινούν 
στο Περιγιάλι  γύρω 
από το στρατόπεδο είναι 
γνωστό ότι έχουν ξεκινή-
σει. Υπάρχει έτοιμο έργο 
το οποίο έχει ήδη μελε-
τηθεί και  το οποίο πρέπει 
να ξεκινήσει στην παρα-
λιακή ζώνη του στρατο-
πέδου Ασημακόπουλου. 
Εκεί εφόσον περάσει το 
δίκτυο του όγκου του 
αερίου θα πρέπει να 
προσαρμοστεί στον σχε-
διασμό που έχουμε κάνει 
επειδή διότι εκεί προβλέ-
πεται μία διαπλάτυνση 
πεζοδρομίων η οποία 
πρέπει να ληφθεί υπόψιν 
και να γίνει η τοποθέ-
τηση του δικτύου εντός 

του οδοστρώματος και 
όχι στα πεζοδρόμια. λε-
πτομέρειες τέτοιες που 
θα ρυθμιστούν με καλή 
διάθεση και από τις δύο 
πλευρές. αυτή τη στιγμή 
επομένως όσον αφορά 
τα έργα του δήμου ξεκι-
νάει η παραλιακή ζώνη. ‘’

Από την άλλη πλευρά ο 
κύριος Ιακωβίδης ανα-
φέρεται και στα έργα 
που αφορούν και την 
καθημερινότητα των Κα-
βαλιωτών αλλά και το 
12ο Δημοτικό Σχολείο 
Καβάλας.

Πιο συγκεκριμένα τονίζει 
‘’ σε ένα ακόμη τεχνικό 
θέμα τι γίνεται με τις ερ-
γασίες στο 12ο δημοτικό 
σχολείο. εκεί πάλι είχαμε 
μια συζήτηση περιμένα-
με το θερμό πομπό ήρθε 
τελικά αυτός ήταν όλα 
να τα τοποθετήσουμε 
χωρίς να προκληθούν 
επιπλέον προβλήματα 
γιατί επικαιροποιεί τις 
ανάγκες.Γίνανε με τη 
σύγχρονη τεχνολογία 
του σήμερα θέλετε με 
την έννοια ότι η μελέτη 
έχει προηγηθεί για πέντε 
χρόνια και χρειαζόταν 
ένας εκσυγχρονισμός και 

επικαιροποίηση των με-
λετών. Διαλέγουμε την 
καλύτερη λύση με τα νέα 
δεδομένα. νομίζω ότι εί-
ναι όλα τα στοιχεία στη 
διάθεσή μας τώρα. αυτό 
συζητάμε με τους τεχνι-
κούς , θα διευθετηθούν 
όλα τα προβλήματα και 
πιστεύω ότι θα τελειώσει 
και αυτό το κομμάτι Των 
ηλεκτρομηχανολογικών 
εγκαταστάσεων και εξυ-
πηρέτησης του κτιρίου. 

Παράλληλα με αυτό σκε-
φθείτε ότι προχωρά και 
με γοργούς ρυθμούς το 
έργο των μικρο επεμβά-
σεων στο εσωτερικό του 
κτιρίου και ήδη κατα-
σκευάζεται και ένα τμή-
μα των υπαίθριων μέσα 
στον χώρο του προαυ-
λίου στον αύλειο χώρο 
του δημοτικού σχολείου. 
όλες οι υποδομές που 
είναι απαραίτητες για τη 
λειτουργία και του προ-
αυλίου χώρου.’Εχουμε 
δηλαδή παράλληλα και 
δύο επίπεδα και το τρί-
το υποέργο να προχω-
ράει κανονικά. Μάλιστα 
συνεχίζω να είμαι αισι-
όδοξος ότι όλα θα είναι 
στην ώρα του και δεν θα 
υπάρχει πρόβλημα.
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ΟΔΟΝΤΙΑΤΡΟΙ

ΟΥΡΟΛΟΓΟΙ - ΑΝΔΡΟΛΟΓΟΙ

ΨΥΧΟΛΟΓΟΙ

ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΟΣ &
KΡΟΥΣΜΑΤΑ 
COVID–19

Στις 08/12/2020, έγινε το πρώτο εμβόλιο 
παγκοσμίως για τον COVID – 19 και στις 
27/12/2020 άρχισε ο εμβολιασμός στα 
νοσοκομεία αναφοράς για την Ελλάδα. 
Μέχρι και την Κυριακή 16/01/2022, έχουν 
πραγματοποιηθεί:

• 18.386.304 εμβολιασμοί, 
• 7.625.447 εμβολιασμοί με τουλάχιστον μία ( 1 ) 
δόση,
• 7.171.920 εμβολιασμοί, έχουν ολοκληρωθεί
• 4.308.944 εμβολιασμοί αναμνηστικής δόση:

Τα δεδομένα ανά νομό της Περιφερειακής 
Ενότητας Ανατολικής Μακεδονίας & Θράκης, 
μέχρι την Κυριακή 16/01/2022, έχουν ως εξής:

Π.Ε. ΔΡΑΜΑΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
130.548, έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 
52.147, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 56.003 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 25.273

Π.Ε. ΕΒΡΟΥ: Σε σύνολο εμβολιασμών 227.997, 
έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 90.244, 
έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 94.895 και έχουν 
πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση εμβολίου 
52.733

Π.Ε. ΚΑΒΑΛΑΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
191.394, έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 
75.236, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 78.905 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 44.154

Π.Ε. ΞΑΝΘΗΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
165.680, έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 
67.110, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 71.893 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 33.018

Π.Ε. ΡΟΔΟΠΗΣ: Σε σύνολο εμβολιασμών 
167.527, έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 
70.170, έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 73.237 
και έχουν πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση 
εμβολίου 31.457

Π.Ε. ΣΕΡΡΩΝ: Σε σύνολο εμβολιασμών 240.221, 
έχουν ολοκληρώσει τον εμβολιασμό 89.076, 
έχουν εμβολιαστεί με (1) δόση 96.346 και έχουν 
πραγματοποιήσει αναμνηστική δόση εμβολίου 
61.535

(Τα στοιχεία παρέχονται από την ιστοσελίδα  http://
emvolio.gov.gr)

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - CATERING
ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΕΙΔΗ ΣΠΙΤΙΟΥΔΙΚΗΓΟΡΟΙ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΤΕΝΤΩΝ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΑ ΠΛΥΝΤΗΡΙΑ 

ΛΕΥΚΑ ΕΙΔΗ – ΧΑΛΙΑ

ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΓΕΡΑΝΟΙ

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Τα κορυφαία Conversion Rate Optimization tips για το 2022

Στην πραγματικό-
τητα, ο στόχος της 
Conversion Rate 

Optimization στρατηγικής 
που θα εφαρμόσουμε θα 
πρέπει να είναι η βελτι-
στοποίηση των παραπάνω 
παραγόντων που αφορούν 
στο website μας. Κάνοντας 
την ιστοσελίδα της επιχεί-
ρησής μας πιο στοχευόμε-
νη, λειτουργική, εύχρηστη 
και πιο πειστική, πιθανότα-
τα, θα επιτύχετε και αύξηση 
του conversion rate!

Ας δούμε ορισμένα έξυπνα 
και χρηστικά CRO tips, που 
υπόσχονται να απογειώ-
σουν το conversion rate 
του site μας!

1. Δίνουμε έμφαση στο 
value positions

Η πρόταση αξίας, αναφέρε-
ται στην αξία που μια εται-
ρεία υπόσχεται να προσφέ-
ρει στους πελάτες της, σε 
περίπτωση που επιλέξουν 

να αγοράσουν το προϊόν 
ή την υπηρεσία της. Είναι, 
επίσης, ένας τρόπος να 
«συστηθεί» το brand μιας 
επιχείρησης στους κατανα-
λωτές, δηλώνοντάς τους τι 
αντιπροσωπεύει, πώς λει-
τουργεί και γιατί  αξίζει
.
Στόχος είναι να κάνουμε 
τους χρήστες να νιώθουν 
ότι θέλουν αυτό που προ-
σφέρουμε. Καθώς οι περισ-
σότεροι είναι πιο πιθανό να 
προχωρήσουν σε μία αγο-
ρά αν σχετίζονται συναι-
σθηματικά με την επωνυμία 
μας, η ιστοσελίδα μας θα 
πρέπει να τους προσελκύ-
ει σε ανθρώπινο επίπεδο, 
με προτάσεις αξίας όπως η 
νοσταλγία, η οικογένεια, η 
άνεση ή η ασφάλεια.

2. Υιοθετούμε μια mobile - 
friendly στρατηγική

Σήμερα, το 59% του συ-
νόλου των ηλεκτρονικών 
αγορών πραγματοποιείται 

μέσω κινητών, με αυξη-
τική τάση. Έτσι θα πρέπει 
να δημιουργήσουμε μία 
mobile - friendly στρατη-
γική, βελτιστοποιώντας το 
responsiveness της ιστο-
σελίδας μας με σχεδιασμό 
φιλικό προς όλες τις φορη-
τές συσκευές.
Ακόμα, με αυτόν τον τρό-
πο, θα είμαστε καλύτερα 
προετοιμασμένοι από ποτέ, 
ώστε να εκμεταλλευτούμε 
τις παρορμητικές αγορές. 
Ένας ιστότοπος που είναι 
ελκυστικός και εύκολος για 
πλοήγηση σε κινητά δίνει 
τη δυνατότητα στους χρή-
στες να προχωρήσουν σε 
αγορά, ακριβώς τη στιγμή 
που θα νιώσουν την πα-
ρόρμηση να το κάνουν. 
Επιπλέον, η Google δίνει 
προτεραιότητα σε mobile - 
friendly sites, ανεβάζοντάς 
τα πιο ψηλά στη σελίδα 
αναζήτησης.

3. Βελτιώνουμε την ταχύ-
τητα της ιστοσελίδας σας

Η χαμηλή ταχύτητα σε ένα 
site μεταφράζεται απευ-
θείας σε υψηλό ποσοστό 
εγκατάλειψης. Οι χρήστες 
δεν είναι διατεθειμένοι να 
περιμένουν πότε θα ανοί-
ξει μία αργή ιστοσελίδα, με 
αποτέλεσμα να αποχωρούν 
γρήγορά από αυτήν. Για να 
το αποφύγουμε αυτό, φρο-
ντίστε να βελτιστοποιήσετε 
την ταχύτητα απόκρισης 
του website σας, καταρ-
γώντας, κάθε περιττή μορ-

φοποίηση ή ελέγχοντας ότι 
έχετε χρησιμοποιήσει το 
σωστό μέγεθος και format 
για τις εικόνες της εκάστο-
τε σελίδας.

4. Ενισχύουμε τα CTA

CTA ( call – to - action 
button ), όπως το «Ξεκινή-
στε Τώρα» και το «Μάθετε 
Περισσότερα», δεν έχουν 
πια τη δύναμη πειθούς που 
είχαν κάποτε. Είναι πλέον, 
ξεπερασμένα και εάν θέλε-
τε να ξεχωρίσετε από τους 
ανταγωνιστές  και να αυ-
ξήσετε το conversion rate, 
χρειαζόμαστε ισχυρότερες 
παροτρύνσεις για δράση.
Επιλέγουμε διαφορετικά 
CTA για κάθε ξεχωριστή 
υπηρεσία ή κατηγορία προ-
ϊόντων. Μπορούμε να δη-
μιουργήσουμε  πρωτότυπα 
call to action, εμπνευσμέ-
να από την ταυτότητα του 
brand.  Μάλιστα, τα θετικά 
CTA, όπως αυτά που ξεκι-
νούν με «Ναι, ..», είναι πολύ 
καλό CRO tip, καθώς, έτσι, 
θα τραβήξουμε και θα δι-
ατηρήσουμε την προσοχή 
των πελατών μας.

5. Προσφέρουμε «κοινωνι-
κή απόδειξη»

Η κοινωνική απόδειξη δεν 
είναι παρά ένα φαινόμενο 
κατά το οποίο οι άνθρωποι 
αντιγράφουν και μιμούνται 
αυτό που βλέπουν να κά-
νουν οι άλλοι. Η θεωρία 
αυτή μπορεί να εφαρμοστεί 

και στην ιστοσελίδα μας, 
αρκεί να δείξουμε στους 
επισκέπτες ότι υπάρχουν 
και άλλοι που μας έχουν 
προτιμήσει, έχουν εμπι-
στευθεί το brand και έχουν 
αγοράσει τα προϊόντα μας.
Αφήνουμε, λοιπόν, τους 
ικανοποιημένους πελά-
τες μας να μιλήσουν για 
εμάς και να μοιραστούν τις 
εμπειρίες τους με την επω-
νυμία μας στο Διαδίκτυο. 
Κάντε τις μαρτυρίες και τις 
θετικές κριτικές των χρη-
στών άμεσα διαθέσιμες και 
ορατές στον ιστότοπό. Η 
κοινωνική απόδειξη μπορεί 
να επιδράσει ευνοϊκά στην 
αγοραστική απόφαση άλ-
λων χρηστών.

6. Επενδύουμε στο πλού-
σιο & ποιοτικό περιεχό-
μενο

Ίσως να μην υπάρχει πιο 
αποδοτικό CRO tip από ένα 
πλήρες, ποιοτικό, χρήσιμο 
και σωστά δομημένο περι-
εχόμενο.
Αρχικά, φροντίζουμε τα 
κείμενα σε κάθε σελίδα 
να έχουν σωστή και απλή 
γλώσσα, να έχουν ροή και 
αποφεύγουμε τα ορθογρα-
φικά και συντακτικά λάθη. 
Χρησιμοποιούμαι επικεφα-
λίδες που θα διαιρούν κάθε 
κείμενο σε μικρές, εύπεπτες 
ενότητες και επισημαίνου-
με τα keywords, για να κι-
νήσουμε την προσοχή του 
αναγνώστη.

Το περιεχόμενο, δεν είναι 
μόνο τα γραπτά κείμενα. 
Εμπλουτίστε την ιστοσε-
λίδα με  όμορφες και ποι-
οτικές εικόνες, προσθέστε 
βίντεο παρουσίασης της 
επιχείρησης και των προϊ-
όντων.

Στις σελίδες των προϊό-
ντων, όπου οι μετατροπές 
είναι υψηλές, ένα chat bot 
μπορεί να αποδειχτεί ιδιαί-
τερα αποτελεσματικό στην 
αύξηση του conversion 
rate. Ακόμα πιο στοχευμέ-
νο είναι το live chat, με το 
οποίο θα μπορούμε να κα-
θοδηγήσουμε τους χρήστες 
σε πραγματικό χρόνο.

 Μπορείτε να μας στέλ-
νετε τις απορίες αλλά και 
τις ερωτήσεις σας ή προ-
βληματισμούς που έχετε, 
καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχε-
τικά με πωλήσεις ή τεχνο-
λογία στο email: piliotis@
enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για 
την τεχνολογία αλλά και 
τα άρθρα στο site: www.
enanews.gr   και στην κα-
τηγορία: 
Οικονομία ->Τεχνολογία.

Παναγιώτης Πυλιώτης
Διπλ. Μηχανικός Ε.Μ.Π.

Τ. Εργαστ. Συνεργ.
Πανεπιστημίου Δυτικής 

Αττικής
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Επιστροφή των έξτρα ασφαλίστρων 20% από ΕΛΓΑ 
διεκδικούν αγρότες

Επιστροφή του επιπλέον 
20% που πλήρωσαν ως 
ασφάλιστρα στον ΕΛΓΑ 
ζητούν παραγωγοί και 
αγροτικοί σύλλογοι, που 
διαπίστωσαν το προη-

γούμενο διάστημα ότι 
τα ποσά των αποζημι-
ώσεων για τον παγετό 
της άνοιξης του 2021 
που πιστώθηκαν στους 
δικαιούχους δεν αντα-

ποκρίνονται στην ασφα-
λιστική βαθμίδα που 
επέλεξαν.

Το αίτημα αφορά στο γνω-
στό ζήτημα που δημιούρ-

γησε σχετική τροπολογία η 
οποία με αναδρομική ισχύ 
έδωσε τη δυνατότητα στον 
ΕΛΓΑ να αποζημιώσει στο 
100% της ασφαλιζόμενης 
αξίας σε όλους τους δικαι-
ούχους των αποζημιώσεων 
παγετού, ανεξάρτητα από 
την ασφαλιστική βαθμίδα 
που είχαν επιλέξει κατά τις 
δηλώσεις ΟΣΔΕ 2021.  Ση-
μειώνεται ότι κανονικά, για 
να λάβει ένας παραγωγός 
το 100% της ασφαλιζόμε-
νης αξίας, υποχρεούται να 
καταβάλει έξτρα ασφάλι-
στρο 20%.

Με κοινή επιστολή τους 
προς τον πρόεδρο του 
ΕΛΓΑ, ο Ενιαίος Σύλλογος 
αγροτών  Νάουσας και ο 
Αγροτικός Σύλλογος Βελ-
βεντού αναφέρουν ότι:

«Παρατηρήθηκε το γεγονός 
ότι κάποιοι αγρότες αποζη-
μιώθηκαν στο 100% ασφα-
λιζόμενης αξίας χωρίς να 
έχουν καταβάλει το +20% 
στα ασφάλιστρα τους. Αυτό 
φυσικά προέβλεπε η σχε-
τική τροπολογία που σω-
στά κατέθεσε ο υπουργός 
αγροτικής ανάπτυξης. Η 

τροπολογία κατατέθηκε το 
φθινόπωρο,αυτό ειχε σαν 
αποτέλεσμα κάποιοι συ-
νάδελφοι αγρότες να δη-
λώσουν το +20% (δηλαδή 
πλήρωσαν 20%αυξημενα 
ασφάλιστρα) κατά την δή-
λωση ΟΣΔΕ που έγινε την 
άνοιξη κάνοντας χρήση 
του δικαιώματος που προ-
βλέπεται από τον κανονι-
σμό του ΕΛΓΑ. Για το λόγο 
αυτό επειδή δεν μπορεί να 
ισχύουν δύο μέτρα και δύο 
σταθμά πρέπει να δρομο-
λογήσετε την επιστροφή 
των χρημάτων στους αγρό-
τες που έχουν δηλώσει το 
+20%.   Επίσης επανερ-
χόμαστε στο αίτημα που 
δύο φορές έχουμε κάνει ( 
Αγροτικοί σύλλογοι Νάου-
σας και Βελβεντού) σχετικά 
με τα ασφάλιστρα και την 
τιμή αποζημίωσης για τα 
πλατύκαρπα ροδάκινα και 
νεκταρίνια.

Οι εμπορικές τιμές των εν 
λόγω προϊόντων είναι από 
2,5 έως 3 φορές ακριβότε-
ρα, από τα αντίστοιχα».

Υπενθυμίζεται ότι οι ιθύνο-
ντες του ΕΛΓΑ για να είναι 

καλυμμένοι από νομικές 
επιπλοκές, προχώρησαν 
σε τροποποιητική απόφα-
ση που ψηφίστηκε και στη 
Βουλή στο νομοσχέδιο 
για τους στάβλους, με την 
οποία χαρίζεται το +20% 
που δικαιούνται όσοι πα-
ραγωγοί πληρώνουν την 
υψηλότερη ασφαλιστική 
κλάση ανακοινώνοντας ότι 
όλοι θα αποζημιωθούν στο 
100% της αξίας. Με άλλα 
λόγια, οι παραγωγοί πήραν 
την ίδια αποζημίωση που 
πήραν και όσοι πλήρωσαν 
λιγότερες εισφορές, μέ-
νοντας στο τέλος με την 
πίκρα της κατάφωρης αδι-
κίας κάτι που με τη σειρά 
του συσπειρώνει νέο μέτω-
πο έναντι του οργανισμού 
ασφαλίσεων. Το ζητούμενο 
είναι αν θα υπάρξει κά-
ποιου είδους παρέμβαση 
προκειμένου ή να πιστωθεί 
στους παραγωγούς το επι-
πλέον 20% που έδωσαν ή 
να πληρωθούν επιπλέον 
την αποζημίωση που αντι-
στοιχεί στην ασφαλιστική 
κατηγορία την οποία συνει-
δητά επέλεξαν.

Νέος χάρτης επιδοτήσεων για αγροτικές επενδύσεις μέσα από 
Αναπτυξιακό
Γιώργος Κοντονής 
Agronews

Με αυξημένα κατά 
5-25% ποσοστά εγκρί-
θηκε ο χάρτης χορήγη-
σης περιφερειακών ενι-
σχύσεων της Ελλάδας 
για την περίοδο 2022-
2027, από την Ευρωπα-
ϊκή Επιτροπή.

Ο νέος χάρτης επιδοτή-
σεων  σε αγροτικές επεν-
δύσεις  μέσα από τον 
Αναπτυξιακό

Τα νέα ποσοστά φτάνουν 
δυνητικά έως 60% για 
τις μεγάλες επιχειρήσεις, 
70% για τις μεσαίες και 
80% για τις μικρές επι-
χειρήσεις, ποσοστά που 
θα ισχύσουν για τον νέο 
Αναπτυξιακό Νόμο που 
θα τεθεί προς ψήφιση 
στη Βουλή τις ερχόμενες 
ημέρες.

Επιλέξιμες για περιφε-
ρειακές επενδυτικές ενι-
σχύσεις είναι οι Περιφέ-
ρειες Βορείου Αιγαίου, 
Νοτίου Αιγαίου, Κρήτης, 
Ανατολικής Μακεδονί-
ας- Θράκης, Κεντρικής 
Μακεδονίας, Δυτικής 
Μακεδονίας, Ηπείρου, 
Θεσσαλίας, Ιονίων Νή-
σων, Δυτικής Ελλάδας, 
Στερεάς Ελλάδας και 
Πελοποννήσου. Στις συ-
γκεκριμένες Περιφέρει-
ες οι μέγιστες εντάσεις 

ενίσχυσης καθορίζονται, 
ανάλογα με το κατά κε-
φαλήν ΑΕΠ, μεταξύ 30-
50% για τις μεγάλες επι-
χειρήσεις.Όσον αφορά 
στην Αττική, καθορίζο-
νται ως μέγιστες εντά-
σεις ενίσχυσης για τις με-
γάλες επιχειρήσεις -στον 
Δυτικό Τομέα Αθηνών το 
15%, -στην Ανατολική 
Αττική, τη Δυτική Αττική 
και σε Πειραιά/Νήσους 
το 25%. Σε όλες τις ανω-
τέρω περιοχές, οι μέγι-
στες εντάσεις ενίσχυ-
σης αυξάνονται -κατά 
10 εκατοστιαίες μονά-
δες για επενδύσεις που 
πραγματοποιούνται από 
μεσαίες επιχειρήσεις -και 
κατά 20 εκατοστιαίες 
μονάδες για επενδύσεις 
μικρών επιχειρήσεων, για 
τις αρχικές επενδύσεις 
τους με επιλέξιμες δαπά-
νες έως 50 εκατ. ευρώ. 
Επιπρόσθετα, μόλις τεθεί 
σε εφαρμογή το Ανα-
πτυξιακό Σχέδιο Δίκαιης 
Μετάβασης στο πλαίσιο 
του Κανονισμού για το 
Ταμείο Δίκαιης Μετάβα-
σης, η Ελλάδα θα κοινο-
ποιήσει, όπως έχει τη δυ-
νατότητα, στην Επιτροπή 
τροποποίηση του χάρτη 
περιφερειακών ενισχύ-
σεων με προσαύξηση 
10% επί της μέγιστης 
έντασης ενίσχυσης για 
τις μελλοντικές περιοχές 

Δίκαιης Μετάβασης.

Πάντως αξίζει να σημει-
ωθεί εδώ πως μπορεί ο 

Αναπτυξιακός Νόμος να 
ψηφιστεί εντός του μήνα 
αυτό δεν σημαίνει όμως 
πως οι σχετικές προκη-

ρύξεις θα βγουν άμεσα 
στον αέρα. Μάλιστα, κά-
ποιες εκτιμήσεις κάνουν 
λόγο για έναν πρώτο 

κύκλο προκηρύξεων το 
νωρίτερο μέσα στο ερ-
χόμενο καλοκαίρι.
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227, Mob.: 693 957 3595 | E-mail: info@bee-project.gr | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

https://bee-realestate.gr/office.php?office=35

Χαρακτηριστικά
60 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 1978

Διαμέρισμα
Τίμιος Σταυρός - Σούγελο (Καβάλα)
60.000€ 1.000€/τ.μ. Κωδικός: 351004-2019

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
150.000€ 1.724€/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
115 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.635€/τ.μ. Κωδικός: 351002-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : Αυτόνομη Πε-
τρέλαιο
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
169.000 € 1.988 €/τ.μ. Κωδικός: 351002-24

Μεζονέτα, Βύρωνας (Καβάλα),
180.000€ 1.957€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 92τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 2 Μπάνια, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 1, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2007, Έτος 
Ανακαίνισης: 2021.

Κωδικός: 351002-25
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Πέρα-
μος  (Ελευθερές), 95.000€ 
1.979€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 48 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 0, Θέρμανση: Άλλο, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351002-21
___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351002-11
___________________

Γκαρσονιέρα, Αγ. Παύλος (Κα-
βάλα), 80.000€ 2.424€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 33 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 2, WC: 1, Θέρμανση:Κεντρι-
κή Πετρέλαιο, Έτος Κατασκευής: 
2020.

Κωδικός: 351002-30
___________________

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 150.000€ 1.724€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 87 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, Μπάνια, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 1, Θέρμανση: Έτος Κατα-
σκευής : 2022.

Κωδικός: 351002-29
___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351002-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351002-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..

Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351002-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 120.000€ 
2.222€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351002-34
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 75.000€ 
1.210€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 62 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 0, WC: 1

Θέρμανση: Κλιματισμός,  Έτος 
Κατασκευής: 2020.

Κωδικός: 351002-31
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 155.000€ 
2.279€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός: 351002-35
____________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 120.000€ 
2.222€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο,  1 Μπάνιο, 
Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός: 351002-34
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Σοκ στην Δράμα
Νεκρός σε τροχαίο ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας Χρήστος Κυριακίδης!
Τα ξημερώματα 
της Κυριακής 9 
Ιανουαρίου 2022 
«έφυγε» από τη 
ζωή μόλις στα 
38 του χρόνια 
ο Αντιδήμαρχος 
Καθαριότητας του 
Δήμου Δράμας 
Χρήστος Κυριακίδης 
μετά από τροχαίο.

Το τροχαίο δυστύχημα 
σημειώθηκε στον 
νότιο περιφερειακό 
της Δράμας, όταν 
για άγνωστους μέχρι 

στιγμής λόγους, το 
όχημα που οδηγούσε 
ο Χρήστος Κυριακίδης 
προσέκρουσε σε 
κολόνα.

Η επίσημη 
ανακοίνωση της 
Αστυνομίας για το 
δυστύχημα

«Τις πρώτες πρωινές 
ώρες της 9-1-2022, 
στην περιφερειακή 
οδό Ξηροποτάμου – 
Μικροχωρίου, Ι.Χ.Ε. 
αυτοκίνητο που 

οδηγούσε 38χρονος 
ημεδαπός εξετράπη 
της πορείας του και 
προσέκρουσε σε 
μεταλλικό στύλο 
φωτισμού, με 
αποτέλεσμα τον 
θανάσιμο τραυματισμό 
του οδηγού. Ο οδηγός 
μεταφέρθηκε στο 
Γενικό Νοσοκομείο 
Δράμας. Προανάκριση 
για τα αίτια και 
τις συνθήκες του 
ατυχήματος διενεργεί 
το Τμήμα Τροχαίας 
Δράμας».

Σέρρες
Νεκρός ο 57χρονος ψαράς που αγνοούνταν στα Κερδύλλια

Τραγικό τέλος είχε η 

αναζήτηση του 57χρο-

νου ψαρά στα Κερδύλ-

λια Σερρών. Σύμφωνα 

με πληροφορίες της ΕΡΤ 

Σερρών, ο άνδρας που 

αγνοούνταν από το πρωί 

της Πέμπτης στη θαλάσ-

σια περιοχή των Κερδυλ-

λίων εντοπίστηκε πριν 

από λίγο νεκρός σε πα-

ραλία σε beach bar της 

Ασπροβάλτας.

Η σορός του άτυχου αν-

δρα μεταφέρθηκε στη 

Θεσσαλονίκη για νεκρο-

ψία – νεκροτομή. Η κη-

δεία του θα γίνει αύριο 

στο Κοκκινοχώρι.

Δράμα
Λουλούδια και κεριά στο σημείο που έχασε την ζωή του ο Χρήστος Κυριακίδης
Μεγάλη λύπη και έκπληξη 
προκάλεσε στην τοπική 
κοινωνία της Δράμας 
αλλά και στο σύνολο 
της ΑΜ-Θ ο θάνατος 
του Αντιδημάρχου 
Καθαριότητας του 
Δήμου Δράμας Χρήστου 
Κυριακίδη σε τροχαίο 
δυστύχημα (διαβάστε 
εδώ)

Μάλιστα από νωρίς 
το πρωί της Κυριακής, 
δεκάδες συμπολίτες 
πηγαίνουν και αφήνουν 
λουλούδια και ανάβουν 
κεράκια, στο σημείο που 
έχασε τόσο αδόκητα τη 
ζωή του.

Πρόκειται για ένα 
τραγικό τροχαίο, που 
έρχεται να μας θυμίσει 
πόσο εύθραυστη είναι η 
ζωή μας.



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 23ΑΘΛΗΤΙΚΑinfo@enachannel.gr

Ολοκληρώθηκε το από-
γευμα της Κυριακής η 
12η αγωνιστική της Α’ 
Κατηγορίας της ΕΠΣ Κα-
βάλας.
Ο Βύρωνας Καβάλας 
«πάτησε» κορυφή καθώς 
επικράτησε του Άρη Ζυ-
γού με το επιβλητικό 9-2.

Εύκολη εντός έδρας 
επικράτησε σημείωσε η 
Αναγέννηση Λιμεναρί-
ων η οποία επικράτησε 
με 5-1 του Άρη Πρίνου 
στο Θασιακό ντέρμπι της 
αγωνιστικής.

Σπουδαία διπλά πέτυχαν 
οι Κεραυνός Ελευθερών 
και Δόξα Θεολόγου κό-
ντρα σε Αετό Οφρυνίου 

και Βρασίδα Νέας Περά-
μου αντίστοιχα.

Ισοπαλία είχαμε στο 
ντέρμπι για την μάχη 
της παραμονής ανάμεσα 
στην Ένωση Παγγαιϊκού 
Δρυάδας και την Δόξα 
Αμυγδαλεώνα.

Αναβλήθηκε λόγω πέν-
θους το παιχνίδι του Άρη 
Πηγών με τον Ορφέα 
Ελευθερούπολης.

Ρεπό είχε το Βυζάντιο 
Κοκκινοχώματος.

Α’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – 12Η 
ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ
Βύρωνας Καβάλας-Άρης 
Ζυγού 9-2

Αναγέννηση Λιμεναρίων-
Άρης Πρίνου 5-1

Αετός Οφρυνίου-Κεραυ-
νός Ελευθερών 1-2

Βρασίδας Ν. Περάμου-
Δόξα Θεολόγου 1-3

Ένωση Παγγαιϊκού Δρυ-
άδας-Δόξα Αμυγδαλεώ-
να 1-1

Άρης Πηγών-Ορφέας 
Ελευθερούπολης ΑΝΑ-
ΒΟΛΗ

Ρεπό: Βυζάντιο Κοκκινο-
χώματος

A’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – ΒΑΘ-

ΜΟΛΟΓΙΑ
• Βύρωνας Καβάλας* 

29 (38-7)
• Ορφέας Ελευθερού-

πολης** 28 (36-10)
• Αναγέννηση Λιμενα-

ρίων* 26 (30-12)
• Δόξα Θεολόγου* 18 

(22-20)
• Αετός Οφρυνίου* 16 

(27-23)
• Κεραυνός Ελευθε-

ρών 16 (16-20)
• Άρης Πηγών** 15 

(14-13)
• Βρασίδας Ν. Περά-

μου* 14 (21-22)
• Βυζάντιο Κοκκινοχώ-

ματος* 14 (14-19)
• Δόξα Αμυγδαλεώνα* 

9 (8-16)
• Ένωση Παγγαιϊκού 

Δρυάδας* 8 (11-29)
• Άρης Πρίνου* 6 (12-

30)
• Άρης Ζυγού* 2 (11-

37)

(*) Έχουν κάνει το 

ρεπό τους

(**) Έχουν κάνει το 
ρεπό τους και έχουν 
και παιχνίδι λιγότερο

Τα αποτελέσματα της 12ης αγωνιστικής της Α’ Κατηγορίας 
της ΕΠΣ Καβάλας

Δευτέρα 17 Ιανουαρίου 2022

Πραγματοποιήθηκαν σή-
μερα οι εξ αναβολής της 

11ης αγωνιστικής στους 
δυο Ομίλους της Β’ Κα-

τηγορίας της ΕΠΣ Κα-
βάλας.

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Α’ 
ΟΜΙΛΟΣ – 11Η ΑΓΩ-
ΝΙΣΤΙΚΗ (ΕΞ’ ΑΝΑ-
ΒΟΛΗΣ)
Ηρακλής Καβάλας-ΠΑ-
ΟΚ Αγ. Ανδρέα 1-3

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Α’ 
ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

1. ΠΑΟΚ Αγ. Ανδρέα 31 
(41-11)

2. Ατρόμητος Ακροβου-
νίου 28 (35-9)

3. ΑΕΚ Καβάλας 26 
(39-13)

4. Κεραυνός Κρηνίδων 
24 (30-18)

5. ΑΣ Παγγαίο 19 (24-
16)

6. Μ.Α Φιλίππων 18 
(25-24)

7. Μακεδονικός Αμι-
σιανών 13 (19-29)

8. Ηρακλής Καβάλας 
13 (15-18)

9. Καβάλα 2004 6 (16-
25)

10. Ασπίδα Πολυστύλου 
6 (12-21)

11. Άγιος Λουκάς 4 (12-
34)

12. Ελπίδες Καβάλας 3 
(9-56)

13. Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Β’ 
ΟΜΙΛΟΣ – 11Η ΑΓΩ-
ΝΙΣΤΙΚΗ (ΕΞ’ ΑΝΑ-
ΒΟΛΗΣ)

14. Κεραυνός Καλλιρά-
χης-ΠΑΟΚ Καβάλας 
2-1

15. 
16. Μακεδονικός Αγιά-

σματος-Ναζιανζός 
3-2

Β’ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ – Β’ 
ΟΜΙΛΟΣ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ
• Α.Ο Ποταμιάς 27 

(16-4)
• Απόλλων Χρυσοχω-

ρίου 26 (35-8)
• Ατρόμητος Χαλκε-

ρού 22 (22-17)
• ΠΑΟΚ Καβάλας 18 

(22-13)
• Μακεδονικός Αγιά-

σματος 17 (18-11)
• Κεραυνός Καλλιρά-

χης 13 (15-20)
• Πανιώνιος Ξεριά 12 

(20-25)
• Θεαγένης 10 (13-

30)
• Ναζιανζός 7 (16-27)
• Αίας Παναγίας 4 

(10-30)

Tα αποτελέσματα των εξ αναβολής αναμετρήσεων της Β’ 
Κατηγορίας της ΕΠΣ Καβάλας

Μια νίκη και μία ισοπαλία 
είναι ο απολογισμός των 
Καβαλιωτικων ομάδων 
για την 11η αγωνιστική 
της Γ’ Εθνικής.
Ο Νέστος σημείωσε ακό-
μη μια ισοπαλία στο φε-
τινό πρωτάθλημα, καθώς 
αναδείχθηκε ισόπαλος 
με τον – μέχρι πρωτινος 
– Πανδραμαϊκό. Το σκορ 
άνοιξε στα μισά του α’ 
μέρους ο Παπαδόπουλος 
με εύστοχη εκτέλεση πέ-
ναλτι, με τον Μπερουκα 
να ισοφαρίζει για τους 
Δραμινους λίγα λεπτά 
πριν το τέλος.

Τα γκολ: Παπαδόπουλος 
32' / Μπερουκας 82'

Ο Μ.Α Ορφανίου πέτυχε 
μια μεγάλη νίκη κόντρα 
στον φορμαρισμένο φέ-

τος Άρη Αβατου, παίζο-
ντας σε μεγάλο μέρος 
του παιχνιδιού με παί-
χτη λιγότερο. Το σκορ 
άνοιξαν οι γηπεδούχοι 
με τον Σαλπιγγιδη στις 
αρχές της επανάληψης 
με τους Ξανθιωτες να 
ισοφαριζουν λίγα λεπτά 
αργότερα με αυτογκόλ. 
Το παιχνίδι έκρινε ο Βα-
λαβανοπουλος λίγο πριν 
το τέλος χαρίζοντας 
σπουδαίο 3ποντο για την 
Καβαλιωτικη ομάδα.

Τα γκολ: Σαλπιγγιδης 
50', Βαλαβανοπουλος 
88’/ Omasere (αυτ.) 58'

Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – 11Η ΑΓΩ-
ΝΙΣΤΙΚΗ

Νέστος Χρυσούπολης-
Πανδραμαϊκός 1-1

Μ.Α Ορφανίου-Άρης 
Αβατου 2-1

Αναγέννηση Πλάγιας-
Αγροτικός Αστέρας 0-4

Π.Ο Αλεξανδρούπολης-
Απολλων Παραλιμνίου 
1-1

Ορφέας Puma Ξάνθης-
Θερμαϊκός 1-2

Δόξα Δράμας-Εθνικός 
Σοχού ΑΝΑΒΟΛΗ

 Γ’ ΕΘΝΙΚΗ – ΒΑΘΜΟ-
ΛΟΓΙΑ

• Αγροτικός Αστέρας 
22 (16-3)

• Πανδραμαϊκός 20 
(18-4)

• Άρης Αβάτου 19 

(16-9)
• Απόλλων Παραλιμνί-

ου 14 (15-12)
• Εθνικός Σοχού* 13 

(8-5)
• Αναγέννηση Πλαγιάς 

13 (9-16)
• Θερμαϊκός 13 (12-

14)
• Π.Ο Αλεξανδρούπο-

λης 13 (11-14)
• Δόξα Δράμας* 10 

(8-8)
• Νέστος Χρυσούπο-

λης 8 (8-15)
• Μ.Α Ορφανίου 8 (5-

12)
• Ορφέας Puma Ξάν-

θης 6 (10-24)

(*) Έχουν αγώνα λιγό-
τερο

Γ’ Εθνική
Μεγάλη νίκη για τον Μ.Α Ορφανίου – Ισοπαλία στην Χρυσούπολη



Το συγκρότημα του Αλε-
ξάντερ Νούρι βρέθηκε 
να χάνει με 2-0, αλλά 
μέσα σε 2 λεπτά έφερε 
το παιχνίδι στα ίσα, παί-
ζοντας πολύ καλό ποδό-
σφαιρο και αφήνοντας 

πολλές υποσχέσεις για 
τη συνέχεια

Τι κι αν βρέθηκε πίσω στο 
σκορ μόλις στο 5ο λεπτό 
του αγώνα με τον Ολυμπι-
ακό Β’, τι κι αν στο τέλος 

του 1ου μέρους δέχτηκε 
και ένα δεύτερο γκολ, ενώ 
στην αρχή της επανάληψη 
καταλογίστηκε εις βάρος 
του πέναλτι, και κινδύνευ-
σε να μείνει πίσω με 3-0, 
ο ΑΟΚ στάθηκε όρθιος στο 
προπονητικό κέντρο των 
«ερυθρόλευκων» στο Ρέντη 
το απόγευμα του Σαββάτου 
(15/1) και με δύο γκολ του 
Σταμένκοβιτς σε δύο λεπτά 
(57’ και 58’) πήρε ένα μά-
γκικο βαθμό από το τελικό 
2-2. Αν μάλιστα ήταν και 
λίγο πιο τυχερός και απο-
τελεσματικός στην τελική 
πάσα θα μπορούσε να είχε 
κάνει την ολική ανατροπή!

Τα (πρώτα) γκολ
O Ολυμπιακός Β’ άνοιξε 

στο 5ο λεπτό το σκορ με 
τον Κωστή, ενώ έκανε το 
2-0 με τον Ξενιτίδη στο 
40ο. Σ’ αυτό το διάστημα 
ο ΑΟΚ στάθηκε πολύ καλά 
στον αγωνιστικό χώρο και 
αδικούνταν από το σκορ. 
Στην επανάληψη οι γηπε-
δούχοι έφτασαν μια ανάσα 
από το να «κλειδώσουν» τη 
νίκη τους, όταν κέρδισαν 
πέναλτι αλλά ο Κυρίτσης 
κέρδισε τον Μπα πέφτο-
ντας επιτυχημένα στη δεξιά 
γωνία της εστία του. Απ’ 
εκεί και πέρα τον λόγο είχε 
ο ΑΟΚ και με πρωταγωνι-
στή τον Μπόγκνταν Στα-
μένκοβιτς έφερε τα πάνω 
– κάτω μέσα σε 2 λεπτά. 
Στο 57’ ο Σέρβος επιθετι-
κός μείωσε σε 1-2 και στο 

58’ ο ίδιος ισοφάρισε σε 
2-2 μέσα σε έξαλλους πα-
νηγυρισμούς. Τα γκολ αυτά 
ήταν τα πρώτα του ΑΟΚ τη 
φετινή χρονιά, και απ’ ότι 
φαίνεται η συνέχεια θα εί-
ναι ακόμα καλύτερη…

Κατά γενική ομολογία ο 
ΑΟΚ, που είχε στο πλευρό 
του λίγου ηρωϊκούς φιλά-
θλους, είχε καλύτερη εικό-
να κι απ’ αυτής της… «πρε-
μιέρας» με τον Απόλλωνα 
Λάρισας την Τετάρτη. Σε 
σχέση με εκείνη την ανα-
μέτρηση το νέο πρόσωπο 
ήταν ο έμπειρος Έμπερτ 
που θα είναι, απ’ ότι φαί-
νεται, ο ηγέτης της ομάδας 
στον αγωνιστικό χώρο.

Οι Συνθέσεις
Ολυμπιακός Β’ (Ιμπαγά-
σα): Τζολάκης, Ξενιτί-
δης, Αποστολόπουλος, 
Χριστοφιλόπουλος (69' 
Μαυρουδής), Κεραμί-
δας, Νίκολιτς, Μαρίνος 
(46' Μπα), Βοΐλης, Ντόι, 
Κωστή και Πινακάς (46' 
Λιάτσος).

Καβάλα (Νούρι): Κυρί-
τσης, Καζαντζίδης, Σπά-
σιτς, Πανουργιάς (46' 
Μουσίτζα), Αρμάλας, Σα-
μπανίδης (46' Σαμπανί-
δης), Θωμαΐδης, Στίκας, 
Γροσδάνης (80' Οκάν), 
Έμπερτ (80' Κοέν) και 
Σταμένκοβιτς.
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ΠΑΕ ΑΟ Καβάλα 1965: Μάγκικος βαθμός στον Πειραιά! 2-2 με τον 
Ολυμπιακό Β’

Ομεταγραφικός σχεδι-
ασμός του Α.Ο Καβάλα 
συνεχίζεται, με την Κα-
βαλιώτικη ΠΑΕ να έχει 
ανακοινώσει 28 ποδο-
σφαιριστές μέχρι σήμε-
ρα.

Παρακάτω ακολουθεί λί-
στα με τους ποδοσφαιρι-
στές των «αργοναυτών» 
ανά θέση όπως έχουν 
ανακοινωθεί μέχρι σήμε-
ρα.

Τερματοφύλακες: Κυρί-

τσης (24), Σταθάκης (24), 
Παπαποστόλου (19).

Αμυντικοί: Spasic (23), 
Γιαννακός (18), Cohen 
(20), Armalas (21), 
Nedeljkovic (20), Στίκας 
(25), Πανουργιάς (23), 
Καζαντζίδης (26), Καρα-
γιάννης (22), Θαλασσι-
νός (17), Jarakovic (21).

Mέσοι: Μαρινάκης 

(23), Θωμαϊδης (21), 
Hosseinpour (23), Μπε-
λεβόνης (23), Musija 
(22), Ρέτσος (20), 
Bouman (23), Γροσδάνης 
(19), Ebert (34).

Επιθετικοί: Σαμπανίδης 
(23), Stamenkovic (23), 
Alimi (22), Οκάν (21), 
Emsis (23). 

Ορίστηκαν εξ΄αναβο-
λής αγώνες στην Super 
League 2. Ο Α.Ο Καβάλα 
θα υποδεχθεί την ερχό-
μεν Τετάρτη (19/01) τον 
Α.Ο Τρίκαλα σε ματς που 
ήταν προγραμματισμένο 
για την 11η αγωνιστική 
αλλά αναβλήθηκε λόγω 
θετικών κρουσμάτων 
Covid-19.
Το αναλυτικό πρόγραμμα 
των εξ αναβολής αγώ-
νων που θα διεξαχθούν 
Τετάρτη (19.01.2022) 
και Πέμπτη (20.01.2022) 
στις 15:00.

SUPER LEAGUE 2 – ΒΟ-
ΡΕΙΟΣ ΟΜΙΛΟΣ – 11Η 
ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗ (ΕΞ’ ΑΝΑ-
ΒΟΛΗΣ)
ΤΕΤΑΡΤΗ – 19/01/2022 
(15:00)

Α.Ο. Καβάλα-Α.Ο. Τρίκα-
λα

Απόλλων Πόντου-Ηρα-
κλής

Πιερικός-Ολυμπιακός Β’

Θεσπρωτός-ΑΕ Λάρισα

Την Τετάρτη θα γίνει το εξ’ αναβολής παιχνίδι του ΑΟΚ με τον Α.Ο 
Τρικάλων

Το ρόστερ του ΑΟΚ μέχρι σήμερα (16/01)


